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هیجان کاذب، بورس رامتاثر نکندروحانی در ستاد اقتصادی دولت:
احتمال برگزاری مراسم 

 راهپیمایی اربعین 

در سال جاری ضعیف است

یک عضو کمیسیون فرهنگی:

کاهش آمار موالید 
باعث شرمساری است

سخنگوی کمیسیون بهداشت مجلس:

مردم به خستگی کادر 
درمان توجه کنند

آشنا با بیان اینکه داشتن یک طرح برای 
همکاری ۲۵ ســاله با یک کشور دیگر 
نشانه ضعف نیست، اظهار کرد: ضعف در 
این است که قراردادهای همکاری بلند 

مدت مان محدود به یک کشور بماند.

صــادرات غیرنفتی اولویــت اصلی 
کشور برای تامین ارز و افزایش تولید 
و اشــتغال زایی اســت و نباید اجازه 
دهیم موقعیت اســتثنایی ترانزیتی 

ایران از دست برود.
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معاون اول رئیس جمهور :
اجازه ندهیم موقعیت استثنایی 

ترانزیتی ایران از دست برود

مشاور رئیس جمهور: 
داشتن طرح همکاری ۲۵ ساله با یک 

کشور نشانه ضعف نیست

ســیناپرس: کلیــه اطلاعــات مرتبط با 
مشــتریان، ســپرده ها، کارت و گواهــی 
سپرده بانک ســپه به یکباره به سامانه های 

جدید منتقل خواهند شد
ساعت ۱۲ روز پنج شنبه ۱۹ تیرماه تمامی 
ســامانه های فعلــی بانک ســپه متوقف و 
عملیات اســتخراج اطلاعات برای ورود به 

سامانه های جدید آغاز خواهد شد.
 براســاس روش مصوب، کلیــه اطلاعات 
مرتبط با مشــتریان، ســپرده ها، کارت و 
گواهی ســپرده به یکباره به ســامانه های 
جدید منتقــل خواهند شــد کــه مدت 
زمان مــورد نیاز برای توقــف، تهیه و ورود 
اطلاعــات بــه ســامانه جدیــد حداکثر 
۲۴ ســاعت پیش بینــی شــده اســت و 
بنابرایــن ســامانه های کارت و درگاه های 
غیرحضوری ایــن بانک بعــد از یک وقفه 
حدود ۲۴ ســاعته، حداکثر تا ســاعت ۱۲ 
روز جمعــه ۲۰ تیرماه آمــاده بهره برداری 

خواهند بود.
اجرای پــروژه مهاجرت کربنکینگ ســپه 
از فروردین ماه ۹۸ بــا امضای قرارداد میان 
بانک ســپه و داتین آغاز شــد حال پس از 
گذشــت دوره زمانی بیش از یک سال فاز 
اول مهاجرت کربنکینــگ اواخر این هفته 

اجرایی می شود.
طبق برنامه زمانبدی شــده، ابتدا اطلاعات 
مشــتریان، ســپرده ها و کارت، به سامانه 

جدید منتقل و در ادامــه، اطلاعات مربوط 
به چک، گواهی ســپرده، تسهیلات مبتنی 
بر کارت اعتباری و چک های واگذارشــده 
چکاوک، منتقل خواهند شــد و در همین 
حین، عملیات استقرار و اتصال سامانه های 
جدید شامل چکاوک، ســاتنا، پایا، صیاد، 
نهاب و سایر سامانه های حاکمیتی و نظیر 
آنها در روز جمعــه مــورخ ۲۰ تیرماه ۹۹ 
انجام و در نهایت تمامی ســامانه ها، ابتدای 
روز شنبه مورخ ۲۱ تیرماه ۹۹ برای شروع 

به کار شعب، آماده خواهند شد.
شایان ذکر است برخی موارد نظیر ارسال 
فایل هــای چــکاوک و اتصال به ســامانه 
شــتاب و…، طی مدت زمــان موصوف 
با وقفه هــای زمانــی و عملیاتــی مواجه 

خواهند شد.
بانک ســپه جزو بانک های بزرگ کشــور 
اســت که با وجود حجم تراکنــش بالایی 
کــه دارد اما تاکنون موفق به پیاده ســازی 
کربنکینگ در زیرمجموعه خود نشده بود. 
طبق پیش بینی های صورت گرفته فاز دوم 
مهاجرت کربنکینگ نیز اواخر شهریورماه 
صــورت می گیــرد. فــاز دوم مهاجرت به 
مهاجرت بخش تســهیلات و ارز این بانک 
روی سامانه متمرکز امید اختصاص خواهد 
داشــت. در این صورت پروژه پیاده سازی 
و مهاجرت بــه کربنکینگ امیــد به پایان 

می رسد.

هم اکنون داتین به عنوان پیمانکار این طرح 
در حال انتقال دستگاه های خودپرداز این 
بانک به سوئیچ این شــرکت است. هومن 
مســگری مدیر طرح اســتقرار و توســعه 
بانکداری متمرکــز بانک ســپه در داتین 
در توییتی خبــر از اتصال ۲ هــزار و ۳۰۰ 
دســتگاه خودپرداز این بانک به ســوئیچ 
داتین داده  اســت. او اعلام کرده اســت که 
تا پایان تیرماه کل ۴ هزار و ۵۰۰ دســتگاه 
خودپــرداز این بانک به ســامانه بانکداری 

متمرکز امید متصل خواهند شد.
این مهاجرت پس از موفقیــت آمیز بودن 
مانور ســوم تســت آمادگــی کربنکینگ 
بانک ســپه صورت می گیرد. سومین مانور 
تســت آمادگی کربنکینگ بانک سپه ۲۶ 
خردادماه ســال جاری بــا موفقیت انجام 
شد و پیش بینی می شود تا پایان تیرماه، به 

صورت عملیاتی زیر بار برود.
مدیرعامــل شــرکت رایانــه خدمــات 
امید پیش از این در پاســخ به این ســوال 
که  با اســتقرار و مهاجرت به سامانه امید 
پیش بینی می کنــد در هفتــه اول با چه 
میــزان کاهــش تراکنش یــا اختلال در 
انجــام تراکنــش مواجــه شــوید گفت: 
»پیش از پیاده سازی این ســامانه، با ارائه 
آموزش هــای لازم به کارمندان شــعب، 
زمینــه همراهــی حداکثــری کاربران با 

سامانه فراهم شده است.

۲۰۰ فوتی در شبانه روز گذشتهبانک سپه به کربنکینگ جدید مهاجرت می کند
سخنگوی وزارت بهداشــت گفت: در ۲۴ ساعت گذشته ۲۰۰ نفر در کشور 

بر اثر کرونا جان خود را از دست دادند.
 سیما سادات لاری، بعد از ظهر سه شنبه در ارتباط زنده تلویزیونی، به ارائه 

تازه ترین آمار کرونا در کشور پرداخت.
وی با اشــاره به شناســایی ۲ هزار و ۶۳۷ مورد جدید کرونا در کشور طی 
شبانه روز گذشــته، گفت: تا کنون ۲۴۵ هزار و ۶۸۸ نفر از جمعیت کشور 
به این بیماری مبتلا شــده اند.لاری، تعداد فوتی ها در ۲۴ ساعت گذشته را 
۲۰۰ نفر اعلام کرد و افزود: بر همین اســاس، تا کنون ۱۱ هزار و ۹۳۱ نفر از 

هموطنان بر اثر ابتلاء به این بیماری جان خود را از دست داده اند.
در شــرایط کنونی، تاکنون ۳ هزار و ۲۷۰ نفر از بیماران کرونا در وضعیت 

شدید و تحت مراقبت های ویژه قرار دارند.

رئیس سازمان امور مالیاتی:

 نرخ مالیات  بر خانه های خالی
 باید  بیشتر شود
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مشاور روحانی: 
داشتن طرح همکاری ۲۵ ساله با یک 

کشور نشانه ضعف نیست
مشاور رئیس جمهور با بیان اینکه داشــتن یک طرح برای 
همکاری ۲۵ ساله با یک کشــور دیگر نشانه ضعف نیست، 
اظهار کرد: ضعف در این است که قراردادهای همکاری بلند 

مدت مان محدود به یک کشور بماند.
حســام الدین آشــنا مشــاور رئیس جمهوری در حساب 
کاربری خود در توئیتر با اشــاره به عزم ایــران و چین برای 

امضای یک سند همکاری ۲۵ ساله نوشت:
 » داشــتن یک طرح برای همکاری ۲۵ ســاله با یک کشور 
دیگر نشانه ضعف نیست.ضعف در این است که قراردادهای 

همکاری بلند مدت مان محدود به یک کشور بماند.
 داشتن قراردادهای همکاری ۲۵ ساله ی با ده ها کشور مهم 

دیگر  نشان قدرت و ضامن ثبات ما است.«

سخنگوی کمیسیون بهداشت مجلس:
 مردم به خستگی کادر درمان

توجه کنند
سخنگوی کمیسیون بهداشت مجلس گفت: مردم کمبود 
امکانات و خســتگی کادر درمان را در مقابله با کرونا در نظر 

بگیرند.
زهرا شیخی سخنگوی کمیسیون بهداشت مجلس با اشاره 
به گسترش و شیوع بیش از پیش کرونا در کشور و اقداماتی 
که باید در این زمینه صورت بگیرد، اظهار داشت: نخستین 
جلسه کمیسیون بهداشــت و درمان مجلس یازدهم برای 
رســیدگی به این مســئله برگزار شــد چرا که نمایندگان 
معتقد بودند که باید این موضوع را با حضور وزیر بهداشت و 

معاونان ایشان بررسی شود.
وی افزود: در آن جلســه بنا شد مســائل به صورت شفاف و 
روشن از رسانه ها به ویژه صداوسیما مطرح شود چرا که اگر 
اطلاع مردم دقیق باشد می توانند بر روی مقوله پیشگیری 
بهتر کار کنند. همانگونه که ما تجربه آن را در ۱۳ فروردین 
امســال که معمولاً هیچگاه ایرانیان در خانــه نمی مانند، 

داریم.
شــیخی افزود: در جلســه نخست کمیســیون بهداشت و 
درمان مجلس نظرات مختلفی مطرح شد و بحث شد ممکن 
است گردش پیک کرونا باشد یا موج جدید و فارغ از این، ما 
شاهد روند صعودی هســتیم و نیاز همت همگانی از سمت 
مسئولان و مردم هســتیم و باید کمبود امکانات و خستگی 

کادر درمان را مدنظر داشته باشیم.

سخنگوی کمیســیون بهداشت مجلس شــورای اسلامی 
تصریح کرد: بسیاری از شــهرهای بزرگ ما اکنون کمبود 
امکانات دارند، بیمارستان ها، تخت های بیمارستانی، کادر 
درمانی خسته و فرسوده شــده اند و در برخی از شهرهای ما 
به ویژه تهران تخت های بیمارســتانی ما کاملًا اشغال شده ا 

ست.
وی گفت: ما در جلســه نخســت خود مقرر کرده بودیم که 
تصمیمات استانی اتخاذ شود یعنی اســتاندار هر استان و 
رئیس دانشگاه پزشکی آن اســتان در رأس تصمیم بگیرند 
و نظرات شــان را به ســتاد ملی کرونا اعــلام کنند. چون 
تصمیمات ســتاد ملی کرونا به منزله قانون است و براساس 

آن باید تدابیری اندیشیده و به کار گرفته شود.
شــیخی مبارکــه گفــت: در برخی از اســتان ها شــاهد 
سخت گیری های ســفت و ســخت تر و در برخی استان ها 
شــرایط به گونه دیگری اســت. بنابراین ما بر طبق شرایط 
موجود هر استان تصمیم گیری می کنیم و امیدواریم با آن 

همتی که مردم ایران دارند موفق شویم.

رئیس جمهور با بیان اینکه از عوامل مهم کنترل 
بازار ارز، عرضه ارز صادرکنندگان به بازار اســت، 
گفت: با کسانی که از عرضه ارز حاصل از صادرات 

خودداری کرده اند، برخورد قضایی می شود.
 حجت الاســلام حســن روحانی رئیس جمهور 
در جلسه ســتاد اقتصادی دولت، مدیریت بازار 
ســرمایه و افزایش عرضه های اولیــه را اقدامی 
اصولی و دقیق جهت ایجاد ثبات، توسعه و رونق 

بخشی به بازارهای مالی و اقتصاد کشور دانست.
رئیس جمهور با بیان اینکه این اقدام دولت مورد 
اســتقبال نخبگان، فعالان اقتصادی و مردم قرار 
گرفت، گفت: در این مساله دو نکته حائز اهمیت 
ویژه اســت که اولین نکته، رویه ســازی و تداوم 
جدی عرضه سهام بنگاه های بزرگ و متوسط به 
ویژه بنگاه های دولتی در بورس بــا یک برنامه و 
طرح دقیق برای مردم محور شدن اقتصاد کشور 
و خروج جدی دولــت از بنگاه داری، شــفافیت 
بخشی به اقتصاد و تولید کشــور است که رونق، 
پویایــی و فســادزدایی جدی را در پــی خواهد 

داشت.
روحانی افزود: از این نظر تمامی دســتگاه های 
دولتی طبــق ضوابــط و مقررات اعلام شــده، 
موظف به عرضه ســهام شــرکت های خود در 
بورس هســتند و تداوم بنــگاه داری و مالکیت 
اموال مازاد از سوی دســتگاه های دولتی برای 
شکوفایی اقتصاد، لازم اســت سریع تر به بخش 
خصوصی و مــردم واگذار شــود و به خصوص 
ســازمان بورس باید نســبت به اجرای تعهدات 
شــرکت ها مبنی بر تکمیل سهام شــناور آنها 

اقدام کند.
رئیس جمهور با توضیح این موضوع که نکته دوم 
مورد نظر باید توسط مســئولین وزارت اقتصاد و 

ســازمان بورس با دقت، ظرافت و حساسیت بالا 
تعقیب شود، اظهارداشــت: نظارت دقیق بر بازار 
ســهام و متعادل ســازی عرضه و تقاضای سهام 
در بورس و رشد منطقی ســهام از طریق تسهیل 
پذیرش و رفع موانع حقوقی پذیره نویســی ها و 
صندوق پروژه نکته مهم دوم اســت کــه باید به 

دقت مدنظر قرار گیرد.
روحانی با تاکید بر اینکه هیجــان زدگی کاذب 
نباید بــورس را متأثر کند، تصریح کــرد: از این 
نظر رشد شاخص های بورس باید طبق پایه های 
علمی دقیق و بر اساس منطق بازار سرمایه پیش 

برود.
رئیس جمهور خاطرنشــان کــرد: مدیریت بازار 
بورس باید با اعمــال مقــررات احتیاطی لازم و 
مراقبت دقیق به جامعه و مــردم این اطمینان را 
بدهد که سرمایه گذاری آنها در بورس استحکام 

لازم را دارد، لذا بهتر است در این زمینه با جدیت 
بیشتر عمل کنند.

روحانی ساماندهی بازار سرمایه و نوسانات ارزی 
را از مباحث مهم و تعیین کننده ای دانســت که 
در روزهای اخیر فضای اقتصادی کشــور را تحت 
تأثیر قرار داده اســت و گفــت: از عوامل مهمی 
که می تواند نوســانات را کنترل کند، عرضه ارز 

صادرکنندگان به بازار است. 
دولت با تفکیک کســانی که به قصد سوداگری 
و منفعت طلبی از عرضــه ارز حاصل از صادرات 
در موعد مقرر و طبق ضوابــط خودداری کرده 
اند، با همکاری مراجــع قضائی این افراد را مورد 
پیگرد قــرار خواهــد داد و در عین حــال برای 
کسانی که در موعد مقرر نســبت به تعهد خود 
عمل می کنند مشوق ها و امتیازات ویژه در نظر 

خواهد گرفت.

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس حکم قاضی آمریکایی را راهزنی دریایی 
دانست و از اقدام مجلس برای طرح اقدام متقابل 

خبر داد.
ابراهیم رضایی نماینده دشتســتان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: صادرات بنزین به ونزوئلا 
به منزله شکســت راهبردهــای آمریکا در قبال 
جمهوری اســلامی اســت چرا که آمریکایی ها 
در اولین فازهای تحریم بــه دنبال این بودند که 
کاری بکنند که در داخل کشور با بحران کمبود 
انرژی خصوصا بنزین مواجه  شــویم ولی امروز 
الحمدلله به واســطه تلاش متخصصان داخلی 
در حال صادرات بنزین هســتیم و از واردات به 

خودکفایی و صادرات رسیده ایم.
وی ادامــه داد: دلیــل دیگــری که شکســت 
راهبردهای آمریکا را نشــان می دهد این است 
که امروز به واســطه اقتدار نیروهای مسلح مان 
مشتقات نفتی خود را برخلاف سالهای گذشته 

با روشــن بودن سیســتم  AIS نفتکش ها و با 
پرچم جمهوری اسلامی می فروشیم.

عضــو کمیســیون امنیت و سیاســت خارجی 
مجلس افزود: ناتوانــی دولت امریــکا در مهار 
بیماری کرونا، اقبال کم مردم به ترامپ و احتمال 
شکستش در انتخابات باعث شده که او دست به 
یک قمار بزند و آن هم خیمه شــب بازی قاضی 
فدرال آمریکایی در دستور توقیف نفتکش های 
ایرانی اســت که یک راهزنــی دریایی و خلاف 

قوانین مصرح بین المللی است.
رضایی خاطر نشــان کرد: دولت و مجلس باید از 
ابزارهای حقوقیشان علیه این رفتار آمریکایی ها 
اســتفاده کنند و یکی از راهکارهای ما استفاده 
از ابزار اقدام متقابل اســت که کارآیی خود را در 
توقیف نفتکش گریس۱ توســط انگلیســی ها 

نشان داد.
وی با بیان اینکــه طرحی را در دســت تدوین 
داریم که به راهزنی احتمالی آمریکایی ها پاسخ 

متقابلانه و قاطع دهیم گفت: بر اساس این طرح 
هرگونه اقــدام ایالات متحده علیــه نفتکش یا 
کشتی ایرانی در هر نقطه از دنیا با پاسخ سریع و 

متناسب جمهوری اسلامی روبرو می شود. 
عضــو کمیســیون امنیت و سیاســت خارجی 
مجلس بــا تجلیل از اقتدار ارزشــمند نیروهای 
مسلح کشورمان بخصوص طی هفته های اخیر 
اضافه کرد: معتقدم که اگر آمریکا یا هر کشــور 
دیگری متعرض کشــتی و نفتکش ایرانی شود، 
بلافاصله باید اقدام و رفتاری متناسب با کشتی 

یا نفتکش همان کشور انجام دهیم.  
رضایی تاکید کرد: آمریکایــی ها باید بدانند اگر 
حرکت خصمانــه ای بکنند پایشــان در خلیج 
فارس گیر اســت و حرکــت آنها را بی پاســخ 
نخواهیم گذاشــت و هرگونه اشــتباه آنها پاسخ 
قاطع ایران را در پی خواهد داشت لذا نباید بازی 
ای را آغاز کنند که پایانــش خفت و خواری آنها 

بواسطه اقتدار ایرانی ها باشد.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:

حکم قاضی آمریکایی برای توقیف نفتکش های ایرانی راهزنی دریایی است

روحانی در ستاد اقتصادی دولت:میز خبر

هیجان کاذب، بورس رامتاثر نکند

ســفیر ایران در عراق اظهار کرد: 
تاکنون مقامات عراقی به صورت 
ســلبی یــا ایجابــی در مــورد 
برگــزاری مراســم راهپیمایی 
اربعین درســال جاری صحبتی 

نکرده اند .
 ایــرج مســجدی در پاســخ به 
ســوالی مبنی بر اینکــه با توجه 
به شــیوع ویروس کرونا در نقاط 

مختلف جهان آیا امسال مراسم 
راهپیمایــی اربعیــن در عراق 
برگزار خواهد شــد یا نه؟ اظهار 
کــرد: پیش بینی من این اســت 
که امســال عراق اجازه ندهد که 
زوار خارجی از جمله زوار ایرانی 
برای شــرکت در مراسم اربعین 
به عراق ســفر کنند و به احتمال 
زیاد دولت عراق بــرای خود زوار 

عراقــی نیــز محدودیت هــای 
زیــادی را در این ارتبــاط ایجاد 

می کند .
وی ادامــه داد: بعیــد می دانم 
امسال، مراســم اربعین به شکل 
ســابق برگــزار شــود و در واقع 
احتمال برگــزاری آن را ضعیف 

می دانم .
مســجدی افزود : عراقی ها به ما 

می گوینــد که در حــال حاضر 
زود اســت که بخواهیم در مورد 
برگزاری مراسم اربعین صحبت 
کنیم و باید ببینیم که شرایط به 

چه نحو خواهد بود .
ســفیر ایران در عراق همچنین 
گفت: فعلًا تصمیم و دســتوری 
از طرف عراقی ها برای برگزاری 

مراسم اربعین داده نشده است .

احتمال برگزاری مراسم راهپیمایی اربعین در سال جاری ضعیف است
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قائم مقام بانک مرکزی:
۱۴۸ هزار بنگاه برای دریافت وام 

کرونا به بانکها معرفی شدند
قائم مقــام بانک مرکزی گفت: در طرح اعطای تســهیلات 
به صاحبان کسب وکار آســیب دیده ناشی از کرونا، تا تاریخ 
۱۴تیر ماه ۹۹، تعــداد ۱۴۷ هزار و ۹۰۰ واحــد، از طریق 

سامانه کارا به شبکه بانکی معرفی شدند.
 به نقل از بانک مرکزی، اکبر کمیجانی، در دومین نشســت 
»بحث و بررســی عملکرد شــبکه بانکــی در اجرای طرح 
اعطای تســهیلات به صاحبان کسب وکارهای آسیب دیده 
ناشی از شیوع ویروس کرونا«، با قدردانی از همکاری شبکه 
بانکی در اعطای تسهیلات به خانوارهای یارانه بگیر، اظهار 
داشت: در طرح اعطای تســهیلات به صاحبان کسب وکار 
آسیب دیده ناشی از شــیوع ویروس کرونا، تا تاریخ ۱۴ تیر 
ماه ۱۳۹۹، تعداد ۱۴۷ هزار و ۹۰۰ واحد کسب وکار با آمار 
شــاغلان ۳۳۲ هزار و ۷۳۰ نفر که مورد تأیید دستگاه های 
اجرایی ذی ربط قرار گرفته بودند، از طریق ســامانه کارا به 
شبکه بانکی کشور معرفی شده اند که لازم است در پرداخت 
تسهیلات ستاد ملی مقابله با کرونا به این واحدها تسریع و 

تسهیل شود.

بیانیه رسمی بانک ملی درباره 
برخی فضاسازی های تخریبی علیه 

این بانک
در پی برخی فضاســازی ها علیه 
بانک ملی ایران، این بانک بیانیه 
ای صادر کرد. بــه گزارش روابط 
عمومی بانک ملی ایــران، متن 

بیانیه به این شرح است:
در شــرایطی که کشــور به ویژه 
بخش اقتصاد و بانکــی آن از هر 

طرف توسط دشــمنان این مرز و بوم آماج حملات و تحریم 
های ناجوانمردانه قرار گرفته و در این شــرایط بیشــترین 
مســئولیت بر دوش بانک ها نهاده شده اســت تا به کشور و 
مردم کمک شــود، تخریب بلاوجه و دور از انصاف نهادهای 
اقتصادی و خدمتگزار همچون بانک ملــی ایران و مدیران 

آن در فضای مجازی، خدمت به دشمنان ملت است.
روش بانک ملی ایران طی بیش از ۹ دهه فعالیتش نشان می 
دهد که حساســیت به منابع عمومی در اختیار بانک بسیار 
زیاد است، به طوری که به اســتناد آمار موجود، اهتمام این 
بانک به وصول مطالبات معوق بیــش از میانگین کل نظام 

بانکی است.
اکنون کمترین نسبت مطالبات غیرجاری به کل تسهیلات 
بانکی )NPL(در کل نظام بانکی متعلق به بانک ملی ایران 
است و این خود گواهی بر کذب بودن اطلاعات داده شده به 

برخی منابع خبری غیرموثق است.
با این حال لازم اســت به اطــلاع تمامی اصحاب رســانه، 
مشــتریان محترم بانک و عموم مردم عزیز کشور برسانیم 
آنچه میان این بانک و همه مشتریان در جریان است، چیزی 

جز قانون نیست.
بانک ملی ایران در راســتای منویات مقــام معظم رهبری 
به اســتناد قوانین ابلاغی مجلس شــورای اسلامی، بانک 
مرکزی، شــورای پــول و اعتبار و دولت محتــرم، حداکثر 
همــکاری را با مشــتریان و به ویــژه فعــالان اقتصادی و 
تولیدکننــدگان دارد و با رعایت همه جوانــب، اجازه نمی 

دهد منابع بانک ضایع شده و هدر رود.
بانک ملی ایران در حالی که نقش قابل توجهی در حمایت از 
تولیدکنندگان دارد، به رونق و جهش تولید نیز متعهد است 
و منافع کارگران، ســهامداران و سیاست های کلی نظام را 
نیز همواره در نظــر دارد.برخی فضاســازی های تخریبی 
اخیر دقیقا بلافاصله پس از توفیق شایســته مرجع قضایی، 
ضابطین محتــرم و بانک ملــی ایران بــرای فراهم آوردن 
مقدمات قطعی تسویه کل تســهیلات دریافتی بدهکار که 
توام با حفظ ملاحظات تولید و اشــتغال نیز صورت گرفته و 
مورد تصدیق مقامات ارشد قضایی و نظارتی است، با اهداف 

مشخص علیه بانک ملی ایران آغاز شده است.

میز خبر

معاون امــور بیمه و بانک وزارت امــور اقتصادی و 
دارایی گفت: باقیمانــده واحدهای صندوق های 
واســطه گری مالی تا پایان ماه جاری و تا ســقف 
۵ میلیون تومــان به مردم ارائه می شــود.عباس 
معمارنژاد در مورد این که بعد از عرضه واحدهای 
 ETF صندوق واســطه گری مالی یکم موسم به
مالی، بقیه سهام دولت چه شــد، گفت: با فروش 
واحدهای صندوق های سرمایه گذاری مالی یکم 
در مرحله اول ۵.۸ هزار میلیارد تومان پول از مردم 
جمع آوری شد که مســتقیم به خزانه دولت واریز 
شــد و برای بقیه واحدهای مانده صندوق واسطه 
گری مالی در حال بررسی هستیم که مابقی سهام 
دولت در ۵ شرکت )بانک تجارت، بانک ملت، بانک 
صادرات، بیمه البرز و بیمه اتکایی امین( را           مجددا از 
طریق ای تی اف مالی تا آخر تیرماه جاری به مردم 
عرضه کنیم.وی در مورد این که آیا مجوزهای لازم 
را           گرفته اید، گفت: مجوز قبلا گرفته شــده است، 

فقط بایــد فرایند اجرایی آن تعریف شــود که هر 
کس با داشــتن کد ملی بتواند تا سقف ۵ میلیون 
تومــان از واحدهای صندوق واســطه گری مالی 
یکم با تخفیف دریافت کند و کســانی که قبلا این 
واحدها را           در ســقف ۲ میلیون تومان خریده اند، 
بتوانند تا ۳ میلیون تومان دیگــر هم از واحدهای 
جدید صندوق واســطه گری مالی یکم خریداری 
کنند.معمارنژاد با بیان این که تلاش می شــود تا 
فرایند اجرایی عرضه واحدهای صندوق واســطه 
گری مالی تــا پایان تیرمــاه انجام شــود، گفت: 
دوباره خرید این واحدهــا از طریق درگاه بانک ها 

و کراگزاری بورس امکانپذیر می شود.
وی ارزش باقیمانده صندوق واســطه گری مالی 
یکم را           در حــال حاضر ۲۵ هزار میلیــارد تومان 
عنوان کرد و گفت: با توجه به ایــن که در عرضه 
قبلی واحدهای این صندوق هــر واحد ۱۰ هزار 
تومانی که به مردم فروخته شد، اکنون به قیمت 

روز ۲۷ هزار تومان معامله می شــود، گفت: رشد 
این ســرمایه گذاری ۱۷۰ درصد بازده داشــته 
و پیش بینی می شــود مردم در خرید واحدهای 
این صنــدوق دوباره اســتقبال کنند.معمارنژاد 
همچنین در مورد گلایه برخی از دارندگان واحد 
صندوق واســطه گری مالی یکم مبنی بر این که 
»دارایکــم« در پرتفــوی آنها دیده نمی شــود،  
گفت:  کسانی که از طریق درگاه بانکی خریداری 
کرده اند، به صورت دیفالــت در کارگزاری همان 
بانک دیده می شــود اما کســانی کــه از طریق 
کارگزرای و کد بورســی خود خریــد کرده اند، 
می توانند پرتفوی دارا یکــم را           ببینند.واحدهای 
صندوق قابل معامله بورســی بعدی احتمالا در 
اواخر تیر یا اوایل مرداد ماه ارائه خواهد شــد که 
بســته به این که کارهای اجرایی کدام ای تی اف 
زودتر انجام شــود، یا ای تی اف پالایشی خواهد 

بود یا ای تی اف فلزی و خودرویی خواهد بود.

معاون امور بیمه و بانک وزارت امور اقتصادی و دارایی:

باقی مانده ETF مالی تا پایان تیر در سقف ۵ میلیون تومان عرضه می شود

رئیس سازمان امور مالیاتی:

نرخ مالیات بر خانه های خالی باید بیشتر شود
رئیس ســازمان امور مالیاتی، با بیــان اینکه نرخ 
مالیات بر خانه های خالی باید بیشتر شود، گفت: 
۱۰ روز بعد از در اختیار قرار گرفتن ســامانه ملی 

املاک وارد اجرا برای اخذ مالیات خواهیم شد.
 امید علی پارســا رئیس ســازمان امور مالیاتی 
در برنامه رادیویی رهیافت در پاســخ به ســوال 
خبرنگار مبنــی بر اینکــه در طــرح مالیات بر 
خانه های خالی، شــناخت واحدهای خالی با چه 
معیاری صورت می گیرد، گفــت: ماده ۵۴ قانون 
مالیات مستقیم حکم چندســاله ای است که بر 

روی زمین مانده است.
 این ماده به دلیل ضعف اطلاعات تاکنون اجرایی 
نشده است. وزارت راه و شهرسازی باید سامانه ای 
را برای شناسایی خانه های خالی با اخذ اطلاعات 
از کلیه ســازمان ها مانند شــهرداری ها، وزارت 
نیرو و… که یکی از این سازمان ها، سازمان امور 
مالیاتی اســت تهیه کند و برای اجرا در اختیار ما 
قرار دهد.وی ادامه داد: سال گذشته قول داده شد 
که اطلاعات این ســامانه از دستگاه های مختلف 
جمع آوری شده و در اختیار سازمان امور مالیاتی 
قرار خواهد گرفت با وجود اینکه سازمان مالیاتی 
اطلاعات مربوط به خود را در اختیار این ســامانه 
قرار داده است اما این ســامانه هنوز کامل نشده و 
در حال تکمیل اســت. هر زمان که این سامانه در 
اختیار سازمان امور مالیاتی قرار گیرد، ظرف مدت 

۱۰ روز وارد اجرا برای اخذ مالیات خواهیم شد.

 نرخ مالیات بر خانه های خالی باید
 بیشتر شود

پارســا افزود: حکم این قانون از ســال ۹۵ است. 
ایــن موضوع در قانــون بودجه هم تاکید شــده 
اســت. طبق قانون اگر ملکی خالی شناخته شود 
سال بعد از آن معاف از مالیات است اما سال دوم 
نصف ارزش اجاری ملک، ســال سوم تمام ارزش 
اجاری و ســال چهارم ۱.۵ برابر ارزش اجاری به 

عنوان مالیات اخذ خواهد شــد که البته به نظر ما 
این مقدار باید بیشتر باشــد که مالکان خانه های 

خالی، خانه های خود را عرضه کنند.

معیار خالی بودن یا پر بودن خانه را وزارت 
راه اعلام خواهد کرد

در ادامــه این برنامــه محمد مســیحی، معاون 
درآمدهای مالیاتی سازمان امور مالیاتی در پاسخ 
به ســوال دیگر خبرنگار مهر مبنی بــر اینکه اگر 
شخصی دو اقامتی باشد یعنی به عنوان نمونه یک 
منزل در شهر تهران داشته باشد و منزل دیگری 
در شمال کشور داشته باشد و گاهی به آن مراجعه 
کند، ملک دوم مشــمول مالیات خواهد شــد یا 
خیر، اظهار داشــت: بر مبنای سامانه ملی املاک 
که وزارت راه تهیه می کند شــاخصه هایی در این 

باره تعریف خواهد شد.
 اگر بر اســاس آن معیارها احراز شــود که خانه 
دوم خالی نبوده مشــمول مالیات نخواهد شــد. 
ضمن اینکه هر جایی که اشــتباهی صورت گیرد 

حق اعتراض باقی اســت و مالــکان می توانند با 
مراجعه به هیئات حل اختلاف مراحل شــکایت 
را طی کنند.وی در پاســخ به این ســوال که در 
مالیات بر خانه های خالــی فرقی بین ملکی که با 
سند رسمی معامله شــده با ملکی که با قولنامه 
مبادله شــده وجود دارد یا خیر، گفت: هر جا و به 
هر طریقی احراز شود که ملکی خالی نبوده است 
مشمول مالیات نمی شــود چه نقل و انتقال آن از 
طریق سند رسمی انجام شده باشد چه به صورت 

قولنامه ای.

مالیات بر خانه های خالی قبل از سال 99، به 
نرخ همان سال محاسبه می شود

معاون سازمان امور مالیاتی در پاسخ به این سوال 
خبرنگار مهر مبنی بر اینکــه آیا خانه های خالی 
از ســال ۹۵ تاکنون باید با نرخ ســال ۹۹ مالیات 
بدهند یا با نرخ همان سال ها، تصریح کرد: مآخذ 
مالیات هر ســال مربوط به ارزش اجاری ملک در 

همان سال است.

رئیس ســازمان برنامه موضوع 
اعتبــار جــذب و به کارگیــری 
۳۰۰۰ نفــر نیروی پرســتاری، 
پزشــکی و پیراپزشکی با اولویت 
کارکنــان قراردادی و شــرکتی 
شــاغل در کادر درمــان را ابلاغ 

کرد.
 محمدباقــر نوبخــت در نامه ای 

به ســعید نمکی وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی موضوع 
اعتبــار جــذب و به کارگیــری 
۳۰۰۰ نفــر نیروی پرســتاری، 
پزشــکی و پیراپزشکی با اولویت 
کارکنــان قراردادی و شــرکتی 
شــاغل در کادر درمــان را ابلاغ 

کرد.

در نامه رئیس ســازمان برنامه 
و بودجه کشــور آمده اســت: 
اســتحضار  بــه  بدینوســیله 
می رساند با استناد به توضیحات 
ذیل جدول شــماره )۷( قانون 
بودجه ســال ۱۳۹۹ کل کشور 
و مــاده )۱۸( ضوابــط اجرایی 
آن و بــا توجه به امــکان تأمین 

اعتبــار مــورد نیاز، جــذب و 
بکارگیری ۳۰۰۰ نفــر نیروی 
پرستاری پزشکی و پیراپزشکی 
)با اولویت پرســتار( و با اولویت 
نیروهای قراردادی و شــرکتی 
شــاغل در کادر درمان با رعایت 
قوانین و مقررات مربوط بلامانع 

می باشد.

از سوی سازمان برنامه؛  مجوز استخدام 3۰۰۰ پرستار صادر شد
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معاون آموزشی وزیر علوم:
دانشگاه ها می توانند از برخی 

دانشجویان امتحان مجدد بگیرند
معاون آموزشــی وزیر علوم گفت: اگر دانشــگاه تشخیص 
دهد امتحان مجازی که برگزار کرده اســت به دلیل قطعی 
اینترنت و دلایــل دیگر صحیــح نبــوده، می تواند مجدد 

امتحان را برگزار کند.
علی خاکی صدیق درباره تکلیف دانشــجویانی که آزمون 
مجازی آنها به دلایــل مختلف ناتمام مانده اســت، گفت: 
به طور کلی وقتی امتحانی برگزار شــود و بــه هر دلیل آن 
امتحان ناتمام مانده و نتواند اجرا شود، تصمیم آن با مجری 

برگزار کننده امتحان است.
وی ادامــه داد: وزارت علــوم ایــن موضــوع را در اختیار 
دانشگاه ها قرار داده است، اینکه دانشــگاه تشخیص دهد 
امتحان مجــازی که برگزار کرده اســت بــه دلیل قطعی 
اینترنت و دلایــل دیگر صحیــح نبــوده، می تواند مجدد 
امتحان را برگزار کند این موضوع در اختیار دانشــگاه است 

تشخیص آن با وزارت علوم نیست با دانشگاه است.
معاون آموزشی وزارت علوم خاطرنشــان کرد: دانشگاه ها 

دراین زمینه تمهیدات لازم را پیش بینی کرده اند.
 امتحانات غیرحضوری این ترم دانشــگاه ها بیش از ۱۰ 
روز است که آغاز شــده اســت، برخی از دانشجویان به 
دلایــل مختلف مانند اختلال در ســامانه، بروز مشــکل 
در بارگذاری پاســخنامه، قطع اینترنــت و دیگر دلایل 
نتوانســتند آزمون غیرحضــوری خود را بــا موفقیت به 

پایان ببرند.
با این حــال و با توجه به صحبت های دانشــجویان، تکلیف 
نمره برخی از آزمون ها در هالــه ای از ابهام قرار دارد و معلوم 
نیست دانشگاه ها در قبال امتحانات نیمه کاره دانشجویان 
و آن هایی که به هر دلیل نتوانســته اند با موفقیت امتحان 

دهند، چه تصمیمی خواهند گرفت.

اجرای پروژه های احیای تالاب انزلی 
از سال ۱۴۰۰

مدیرکل دفتر حفاظت و احیای تالاب ها ســازمان حفاظت 
محیط زیست ضمن بیان اینکه احیای تالاب انزلی اولویت 
ستاد ملی تالاب ها اســت و طرح احیای آن برای سال های 
۱۴۰۰ تــا ۱۴۱۰ اجرایی می شــود، گفــت: فوری ترین 
مشکلی که باید در تالاب انزلی حل شود حضور گیاه مهاجم 

سنبل آبی است.
مســعود باقرزاده کریمی با اشــاره به اینکه در حال حاضر 
موضوع بسیار نگران کننده تالاب انزلی، گیاه مهاجم سنبل 
آبی اســت، اظهار کرد: ســنبل آبی گیاه مهاجم خطرناکی 
است که با سرعت در تالاب رو به رشــد و اکنون تنها راهکار 
ما برای مقابله حذف فیزیکی گیاه از تالاب اســت. این گیاه 
مهاجم ســرعت تبخیر آب را ۱۳ برابر و محیط را ســمی و 
بین گونه های بومی موجود در تــالاب برای بقا رقابت ایجاد 

می کند.
وی با بیان اینکه پیش از این سازمان حفاظت محیط زیست 
با استفاده از روش »بایوجمی« به دنبال احیای تالاب انزلی 
بود، گفت: به دلیل مشــکلات پیش آمــده درخصوص این 
طرح از جمله اعتراض برخی کارشناســان نســبت به غیر 
علمی بودن آن حدود یک سال اســت که این طرح به طور 

کامل متوقف شده است.
مدیرکل دفتر حفاظت و احیای تالاب ها ســازمان حفاظت 
محیط زیســت ادامه داد: با وجود این احیــای تالاب انزلی 
اولویت ستاد ملی تالاب ها است و از این رو ما برنامه جدیدی 

برای آن در نظر گرفته ایم. 

یک عضو کمیســیون فرهنگی مجلس با اشــاره 
به کاهش آمار موالیــد و ازدواج ضمن اینکه این 
کاهش آماری را موجب شرمســاری دانســت، 
گفت: در کمیســیون فرهنگی مجلس سعی بر 
این است که مسائل و مشــکلات مرتبط با حوزه 

ازدواج و جمعیت مورد پیگیری قرار گیرد.
ســیدعلی یزدی خواه  با اشــاره بــه معضلات 
اقتصادی و فرهنگــی جامعه که موجبات کاهش 
آمــار ازدواج و موالید را فراهم ســاخته اســت، 
گفت: بحث جمعیت یکــی از اولویت های اصلی 
کمیسیون فرهنگی است. این موضوع با مباحثی 
همچون ازدواج، اشــتغال و مسکن مرتبط است. 
هفته آینده نیز در جلسات کمیسیون، موضوعات 
مرتبط با این حوزه را مورد بررسی و گفتمان قرار 

خواهیم داد.
این عضو کمیســیون فرهنگی مجلــس افزود: 
به هر جهــت اکنون آمــار تأخیــر در ازدواج در 
حال افزایــش و آمار موالید ما به شــدت در حال 
کاهش است. برای مثال براســاس آمارها تا سال 
۹۸ کاهش حــدود ۱۰۰ هزار موالید را در ســال 
شاهد هســتیم. طبق این آمار در سال ۹۴ و ۹۵ 
تقریبا یک میلیون و ۶۰۰ هزار نوزاد داشــتیم اما 
امســال این آمار به حدود یــک میلیون و ۱۰۰ و 
خورده ای هزار کاهش داشــته است. این موضوع 

باعث شرمساری است.

نماینــده مردم تهــران در مجلس عنــوان کرد: 
هنگامی کــه به دنبال جســت وجوی دلایل این 
موضوع هستیم به موضوعاتی همچون اشتغال، 
مســکن، تورم و همچنین تغییــر دیدگاه های 
فرهنگی و باورها در ایــن عرصه همچون گرایش 
به مقولاتی در امــر تجمل گرایی برمی خوریم که 
این موضوعات در دســت پیگیری قرار می گیرد. 
کمیسیون عمران هم در امر تولید مسکن ارزان، 

پیگیری های خود را داشته و خواهد داشت.

یزدی خواه همچنین اضافه کــرد: ما به امید به 
خدا مصوبات مجلــس را در این عرصه بازخوانی 
خواهیم کــرد و دلایل عدم اجــرای این قوانین 
را از ســوی مجریان دولتی پیگیــری می کنیم 
که برای مثال چرا در برخی مــوارد در مقطعی 

ضعیف عمل شده است.
 ان شــاءالله در کمیســیون فرهنگــی مجلس 
یازدهم پیگیری هــای لازم را در بحث ازدواج و 

آمار موالید خواهیم داشت.

فرمانده ســتاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، 
در ارتباط با اســتفاده از ماسک در جهت کاهش 
موارد ابتــلا به کرونا در کشــور، توضیحاتی ارائه 

داد.
 علی رضا زالی، با بیان اینکــه هنوز آنالیز دقیقی 
درباره میزان استفاده از ماسک توسط شهروندان 
انجام نشــده اســت، گفت: همکاران ما در سطح 
شــهر در حال ارزیابی میزان اســتفاده از ماسک 
هســتند اما مطالعات اولیه حاکی از آن اســت 
که پــس از پیمان رســمی روز گذشــته اقبال 
بیشتری نسبت به اســتفاده از ماسک به ویژه در 

محیط های اجتماعی دیده شده است.
وی ادامــه داد: طبیعتاً این موضــوع به همراهی 
شهروندان مرتبط اســت و نکته مهم، استمرار و 

ادامه فاصله گذاری اجتماعی است.
فرمانده ســتاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، 
یادآور شــد: در بحث فاصله گــذاری اجتماعی 
اگرچه در روزهای آغازین میــزان رعایت به ۶۹ 
درصد رســیده بود تدریجاً به دلیل عدم رعایت 

پروتکل ها این میزان به ۱۱ درصد تقلیل یافت.
وی ادامه داد: درباره ماسک نیز این راهبرد زمانی 
نتیجه بخش می شــود که اســتفاده از ماســک 
اســتمرار یابد و به عنوان یک رفتار عمومی برای 

کاهش خطر مورد توجه قرار داشته باشد.
زالی تاکید کرد: ما چاره ای جز استفاده از ماسک 
نداریم زیرا عدم استفاده از آن می تواند به شدت 

احتمال ابتلاء را افزایش دهد.
وی با اشاره به نتایج یک مقاله علمی بین المللی 

اظهار کرد: یکی از مهم تریــن محل های انتقال 
کرونا مکان های مسقف اســت و با توجه به فصل 
گرما یکی از توصیه های جــدی ما به افراد حضور 
بیشتر در فضاهای باز نسبت به مکان های مسقف 

است.
زالی تاکید کــرد: البته باید بدانیم زدن ماســک 
تمامی مســئله را حل نمی کند بلکه ممکن است 

در افراد یک ایمنی کاذب نیز ایجاد کند.
وی یادآور شد: ماسک فقط یک بخش از راهبرد 
حفاظتی در برابر ویروس اســت و شستشــوی 
دســت ها و اجتناب از تمــاس با افــراد مبتلا و 
جلوگیری از حضور افــراد آلوده و افــراد دارای 
علائمی همچون ســرفه و تنگی نفس در اجتماع 

همچنان باید مورد توجه قرار گیرد.

فرمانده ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران تاکید کرد

استفاده از ماسک نباید ایمنی کاذب ایجاد کند

یک عضو کمیسیون فرهنگی:میز خبر

کاهش آمار موالید باعث شرمساری است

شهردار تهران لایحه دو فوریتی 
نوســازی ناوگان اتوبوسرانی را 
پیشــنهاد داد و از آغاز مطالعات 
اجــرای خط ویــژه اتوبــوس از 
بزرگــراه زین الدین بــه میدان 

صنعت خبر داد.
 پیروز حناچی شــهردار تهران 
در صحن علنی شــورای شــهر 
تهران با اشــاره به اینکه ناوگان 
اتوبوسرانی ۵ هزار ۸۰۰ اتوبوس 

فعــال دارد کــه ۶۰ درصد عمر 
بــالای ۱۰ ســال دارد گفــت: 
می خواهیم امسال برای نوسازی 
اقدام کنیــم.وی ادامــه داد: به 
همین منظــور بــا کارخانجات 
داخلی توافقاتــی را انجام دادیم 
کــه به دلیــل اینکــه فراتــر از 
تهران  شــهرداری  اختیــارات 

است، نیاز به نظر شورا داریم.
حناچی خاطر نشان کرد: لایحه 

شورای شــهر اجازه می دهد که 
توافق بــا شــرکت های داخلی 

اتوبوس سازی را تعقیب کنیم.
شهردار تهران با اشــاره به اینکه 
مجمــع عمومی شــرکت واحد 
اتوبوسرانی برگزار شده است، از 
آغاز مطالعات فــاز اول خط ویژه 
زین الدین به میدان صنعت خبر 
داد و گفت: فــاز دوم از صنعت تا 
منطقــه ۲۲ با همــکاری بخش 

خصوصی پیگیری می شود.
وی از پیشــنهاد یــک لایحه دو 
فوریتی بــرای پیگیــری طرح 
تفصیلی منطقه ۲۲ نیز خبر داد 
و گفت: به دلیل تشــکیک ایجاد 
شــده این لایحه در جلسه آتی 

ارائه می شود.
شهردار تهران خاطر نشان کرد: 
هــر روز در این منطقــه تأخیر 

داشته باشیم، خسارت است.

پیشنهاد لایحه دو فوریتی نوسازی ناوگان اتوبوسرانی پایتخت

رئیــس پلیــس راهــور ناجــا 
گفت: فقــط آقایــان می توانند 
برقــی  موتورســیکلت های  از 
اســتفاده کنند و برابــر قانون 
اســتفاده از این وســیله نقلیه 
نیازمند دارا بــودن گواهینامه 

است.

سردار ســید کمال هادیانفر در 
پاسخ به ســوالی مبنی بر اینکه 
آیــا خانم هــا هــم می توانند از 
موتورسیکلت های برقی استفاده 
کنند، اظهار کرد: فقــط آقایان 
می توانند از موتورســیکلت های 
برقــی اســتفاده کننــد و هیچ 

محدودیتی برای اســتفاده از آن 
برای آقایان نداریم.

وی گفــت: برابــر قانــون برای 
استفاده از این موتورسیکلت ها 
بایــد گواهینامه هــم دریافت 

شود.
 بــر اســاس مــاده دو آئین نامه 

راهنمایی و رانندگی و همچنین 
ماده یک آئین نامــه صدور انواع 
گواهینامــه رانندگی، داشــتن 
پــلاک و گواهینامه بــرای تمام 
وســایل نقلیه کــه در راه هــا 
تــردد می کنند، الزامی اســت و 

استثنایی ندارد.

فقط آقایان می توانند راکب موتورسیکلت های برقی باشند
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  با هدف آبرسانی به شهر بیدروبه در اندیمشک؛
اجرای ۴ پروژه کوتاه مدت آبرسانی 

 برای برون رفت از کمبود آب 
در بیدروبه

وحیــدی فر-اهواز:مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
خوزســتان، از اجرای چندین عملیات آبرسانی کوتاه مدت 
برای حل مشــکلات آبرسانی به شــهر بیدروبه و بخش الوار 
گرمســیری خبر داد.به گزارش روابط عمومی شــرکت آب 
وفاضلاب استان خورســتان، صادق حقیقی پور با بیان این 
که مشکل آب شــهر بیدروبه و بخش الوار گرمسیری اظهار 
داشت: برنامه ریزی و تلاش جدی برای رفع مشکل آب شهر 
بیدوربه و بخش الوار گرمسیری انجام شده است و پیش بینی 

می شود مشکل آب شهر بیدروبه در سه ماه آینده رفع شود.
وی افزود: هم چنین عملیات تکمیل تاسیسات مخزن امیر 
ســیف بخش الوار گرمسیری شهرســتان اندیمشک نیز با 

هدف تامین آب این منطقه مورد توجه قرار گرفته است.
مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب خوزستان با اشاره به این 
که با اجرای این طرح مشکل آب شــرب ۱۸ روستای امیر 
سیف و شهر بیدروبه رفع می شــود، گفت: عملیات ایجاد ۸ 
کیلومتر خط انتقال آب نیز در منطقه پل زال و قلعه رزه نیز 

با تلاش کارکنان آبفا استان خوزستان در حال اجرا است.
حقیقی خاطر نشان کرد: این دو منطقه جز آخرین مناطق 
استان خوزستان بوده و در مرز این اســتان و لرستان واقع 
هســتند و با اجرای این طرح انتقال، آب شــرب مورد نیاز 
معابر سخت گذر و کوهستانی شهرستان اندیمشک نیز به 

میزان قابل توجهی تامین می شود.
وی ادامه داد: چاه آب جدید شــهر بیدروبــه، انتقال آب از 
بالارود به این مناطق و احداث تاسیسات مورد نیاز و احداث 
پمپ ۱۱۰ کیلو واتی را از جمله طرح های درحال اجرا برای 

رفع مشکل افت فشار شهر بیدروبه است.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب اســتان خوزستان عنوان 
کرد: پس از اجرای این طرح ها و تکمیل طرح مخزن ۲ هزار 
متر مکعبی شــهر حســینیه طرح نهایی آبرسانی به بخش 
الوار گرمسیری شهرستان اندیمشــک نهایی و مشکل آب 

این منطقه به میزان قابل توجهی رفع می شود.

  طی 3 ماهه ابتدای سالجاری انجام شد
۲ هزار و 3۰۰ متر توسعه و اصلاح شبکه 

آب در رامهرمز
وحیدی فر-اهواز:مدیــر منطقه آبفــا رامهرمز اذعان 
داشت: با هدف پایداری و ســاماندهی توزیع آب شرب در 
شبکه توزیع ۲۳۰۰ متر توســعه و اصلاح شبکه آب در این 

شهرستان طی ۳ ماه ابتدای سالجاری انجام شد. 
به گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب خوزستان 
محمدرضا اســکندری افزود: بــه منظورتامین وتوزیع آب 
شــرب مصرفی مشــترکین جدید ۶۰۰ متر توسعه شبکه 
طی ۳ ماه اول ســال جاری اجرا و عملیاتی شد. وی با اشاره 
به اینکه این عملیاتها در مناطق مختلف ســطح شهر انجام 
شده اســت، تصریح کرد: با این میزان توسعه شبکه بیش از 
۷۰ خانوار از آب شــرب سالم و بهداشــتی بهره مند شدند. 
اسکندری بازسازی خطوط فرسوده شــبکه توزیع را یکی 
از اولویت های مهم در حوزه بهره برداری برشــمرد و بیان 
کرد: به منظور جلوگیــری از هدر رفت آب شــرب، خارج 
نمودن خطوط فلزی فرســوده، تقویت فشار آب و رضایت 
همشهریان طی سه ماهه ابتدای ســالجاری یکهزار و ۷۰۰ 
متر از خطوط فرســوده اصلاح و تعویض شــده است.مدیر 
آبفا منطقه رامهرمز افــزود: با این میزان اصلاح شــبکه از 

هدررفت ۳۰۰ متر مکعب آب در شبانه روز جلوگیری شد.

میز خبر

به گزارش دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی 
شرکت آب و فاضلاب اســتان گیلان ، مدیرعامل 
این شرکت در جلسه ای که با حضور نمایندگان 
مردم شهرستان رشت در مجلس شورای اسلامی 
در محل فرمانداری رشــت به منظور مشــکلات 
تأمین آب روســتاهای رشــت برگزار شد، اصلی 
ترین برنامه شــرکت آب و فاضلاب گیلان را پس 
از اجرای طرح یکپارچه بررسی سازی، شناسایی 
روستاهایی دانســت که می توانند از آب تصفیه 

خانه بزرگ گیلان بهره مند شوند.
 سیدمحســن حســینی رئیس هیــأت مدیره 
و مدیرعامــل شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
گیلان با اشــاره به اجرای طرح یکپارچه سازی 
شرکت های آب و فاضلاب شــهری و روستایی 
در اسفندماه سال گذشــته اظهار داشت: اصلی 
ترین برنامه این شرکت پس از اجرای این طرح 
شناسایی روســتاهایی اســت که می توانند از 
آب تصفیه خانه بزرگ گیلان بهره مند شــوند 
و هــدف حل مشــکلات تأمین آب روســتاها، 
با همکاری و همیاری بخشــداری و شــوراها، 

بصورت گام به گام است.
 وی با ذکر علت پائین بــودن درصد بهره مندی 
شاخص آب روستایی در شهرستان رشت تصریح 
کرد: اگر درصد بهره مندی در شهرســتان رشت 
نسبت به استان کمی پائین است بدلیل کم بودن 
منابع تأمین آب مطمئن برای حفر چاه است زیرا 
بدلیل بالابودن آهن و منگنز در جلگه امکان حفر 

چاه نیست.
 مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان گیلان 
در ادامه افزود: با اجرای خط انتقال آبرســانی به 
خمام و خشکبیجار، ۲۴ روســتا از آب با کیفیت 
تصفیه خانه بزرگ گیلان بهره مند خواهند شد و 
همچنین در طرح آبرسانی سنگر به کوچصفهان 
روستاهای در مســیر مرحله به مرحله وارد مدار 

بهره برداری خواهند شد.
 وی همچنین خاطرنشــان کرد: با بهره برداری 
از فاز دوم تصفیه خانه بــزرگ آب گیلان اتفاقات 
خوبی در حوزه شهری نیز خواهد افتاد و تا پایان 
ســالجاری مخزن ۳۰ هــزار مترمکعبی لاکان و 
مخزن ۱۵ هزار مترمکعبی مســکن مهر نیز وارد 

مدار بهره برداری خواهند شد مهندس حسینی 
یادآور شــد: در بخش فاضلاب نیــز برنامه های 
خوبی با همکاری شورای شهر رشت در چندگام 
اجرا شــد و برای جمع آوری فاضــلاب از تالاب 
عینک و حمیدیان نیز برنامه ریزی شده و احداث 
تصفیه خانه کــوی امام رضــا )ع( و تصفیه خانه 
جنوب رشــت هم که در حال اجراســت از دیگر 

برنامه های این شرکت است.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان گیلان 
با تأکید بــر اینکه در صورت تأمیــن اعتبار مورد 
نیاز تکمیــل تصفیه خانه فاضلاب جنوب شــهر 
رشــت، امکان بهره برداری از ایــن تصفیه خانه 
در سال مالی میسر می شــود، خواستار پیگیری 
نمایندگان رشــت جهت تخصیص ۲۰ میلیارد 

تومان اعتبار برای تکمیل این تصفیه خانه شد.
وی همچنین افزود: با توجه به مشــکلات حوزه 
روســتایی گیــلان ، تخصیص اعتبــارات ۱۰۸ 
میلیارد تومانی از صندوق توســعه ملی به گیلان 
بعنوان پنجمین استان کشور مورد توجه وزارت 

نیرو است.

با حضورمدیرعامل آبفای گیلان و نمایندگان مردم رشت در محل فرمانداری رشت:

مشکلات تأمین آب روستاهای رشت بررسی شد

جلوگیری از هدررفت ۵000 مترمکعب آب آشامیدنی در اهواز

 مهار شکستگی در خط انتقال ۱۰۰۰ آب حیات
وحیــدی فر-اهواز:مدیــر اداره آب حیات از 
مهار شکســتگی خط انتقال ۱۰۰۰ میلیمتر اب 
آشامیدنی توسط کارکنان این اداره و جلوگیری 
از هدررفت ۵۰۰۰ مترمکعب آب در طول شبانه 

روز خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب 
خوزســتان، محمد مهدیزاده با تاکیــد بر اینکه 
همکارانش در ۴۸ ســاعت کار مستمر در گرمای 
۵۰ درجه اهواز، افتخار دیگــری افریدند، اظهار 

داشت:
با دریافت گــزارش از افراد محلــی مبنی بر بروز 
شکســتگی، کنترل و بررســی دبــی ورودی به 
مخازن اهواز و پایش خط، صحت شکســتگی که 
توســط بیل مکانیکی و اقدام افرادی ناشــناس 
بوجــود آمده بود تأییــد و پس از اعــزام اکیپ و 

تجهیزات مورد نیاز عملیات اصلاح آغاز شد.
وی اضافه کــرد: پس از حــدود ۱۰۰ متر مکعب 
خاکبرداری توســط بیل های مکانیکی بوم بلند 
و ایجاد ترانشه ای بزرگ ؛ محل دقیق شکستگی 
شناســایی و مرحله برش خــط ۱۰۰۰ میلیمتر 

فولادی آغاز شد.
مهدیزاده با اشــاره به افزایش ســختی کار بعلت 
گرمای هوا و رعایت طرح فاصلــه گذاری بدلیل 
بیماری کرونا، تصریح کرد: پرســنل سختکوش 
آب حیات در این شرایط کار مونتاژ و آماده سازی 
قطعــات جایگزین را با ســرعت انجــام داده وبا 
اســتفاده از توان و تجربه کارکنان و کارشناسان 
آب حیات و به لطف خدا با کمترین زمان ممکن 

شکســتگی اصلاح و خدمات رســانی به حالت 
اولیه برگشــت .مدیر اداره آب حیات در توضیح 
مدت زمان اجرای عملیات ببان کرد: اگر چه این 
عملیات ۴۸ ســاعت پی در پی ادامه داشت اما به 
منظور رفاه حال مشــترکین محترم خاموشــی 
تاسیسات فقط ۱۶ ســاعت بود و مابقی ساعات 
اجرای عملیات با تمهیدات کارشناسان این امور 

همزمان با انتقال آب صورت میگرفت .
مهدیزاده ضمن اعــلام مجدد ویژگی های خط و 
تاسیسات آب حیات شــامل ۲۲۷ کیلومتر خط 
انتقال به قطــر ۱۰۰۰میلیمتــر ؛ حوضچه های 
متعدد وعبور خط از مناطق شــهری و روستایی 

از شوشتر تا آبادان و وظیفه آبرسانی به شهرهای 
اهواز ؛شهر رامین ؛ کارون ؛ شیرین شهر و صنایع 
مهم اعلام کرد ؛ کارکنان آب حیات با تمام وجود 
وظیفه خطیر ســقایی را انجام میدهند و البته بر 

این وظیفه افتخار میکنند .
مدیر آب حیات در پایان گفــت : خط آب حیات 
در ورودی شهر اهواز به دو بخش کمربند غربی و 
شرقی تقسیم میشود که شکستگی اخیر در خط 
کمربند شرقی و محدوده پشــت فرودگاه اهواز 
پیش آمده بود و با تــلاش مجموعه آب حیات از 
هدر رفــت ۵۰۰۰ مترمکعب آب در شــبانه روز 

جلوگیری شد.

 مدیرکل دامپزشــکی گیلان با 
هشــدار نســبت به خطر شیوع 
بیماری تب کریمه کنگو در این 
اســتان از شــهروندان خواست 
فــرآورده هــای خــام دامی را 
از مراکــز مجاز تحــت نظارت 

دامپزشکی خریداری کنند.
سهراب عاقبتی با هشدار نسبت 
به شــیوع بیماری تــب کریمه 
کنگو در اســتان گیلان، تأکید 
کرد: بیماری تــب کریمه کنگو 

بیماری مشــترک بین انسان و 
دام اســت.وی با تأکیــد بر لزوم 
توجه به هشــدارهای بهداشتی 
در این زمینه، گفت: این بیماری 
دارای علائم مشهود نبوده اما در 
صورت ابتلاء انســان با آن سبب 

مرگ می شود.
مدیرکل دامپزشــکی گیلان با 
اشــاره به برخی دســتور العمل 
های پیشــگیری از ابتلاء به این 
بیمــاری، افــزود: شــهروندان 

بایــد فرآورده های خــام دامی 
همانند گوشــت قرمز را از مراکز 
مجاز تحت نظارت دامپزشــکی 

خریداری کنند.
وی با بیان اینکه مواد خریداری 
شــده باید حداقل بــه مدت ۲۴ 
ساعت در یخچال نگهداری شود، 
تصریح کرد: استفاده از دستکش 
هنگام خرد کردن گوشت، پرهیز 
از خرید گوشــت های بدون مهر 
دامپزشــکی باید مــورد توجه 

شهروندان قرار گیرد.شهروندان 
از خرید کشتار دام های خارج از 
کشتارگاه ها، مصرف گوشت های 
تازه قبل از نگهداری در یخچال 
و مصرف جگــر خام جــدا باید 
خودداری کنند.وی همچنین از 
دامداران و روســتاییان خواست 
از دســت زدن و کشتن کنه های 
موجود در بــدن دام خودداری و 
جایگاه های نگهداری دام را سم 

پاشی کنند.

هشدار نسبت به شیوع تب کریمه کنگو در گیلان
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کمیته برگزاری مسابقات
 شوخی تلخی که فوتبال با ما کرد

نمی دانیم به شــکل برگزاری لیگ برتر بخندیــم یا به خاطر 
به خطر افتادن جان انســان ها و بی کفایتی مدیران ورزش و 
فوتبال گریه کنیم. نمایش مضحک فوتبــال ایران پرده های 
فراوانی دارد. هر چه تلویزیون در این چند ســال در ســاخت 
سریال های طنز ضعیف عمل کرده بود، سهیل مهدی در چند 
ساعتی که در شبکه ۳ سیما حضور داشت، همه را جبران کرد. 
ما فکر می کردیم فقط سعید فتاحی، رییس پیشین کمیته 
مســابقات ســازمان لیگ می تواند جملاتی بگوید که رضا 
عطاران و مهران مدیری هم از پس گفتن آن بر نمی آیند اما 

گویا این از خاصیت میز و صندلی ریاست این کمیته است.
در پروتکل بهداشتی سازمان لیگ برای برگزاری مسابقات 
فوتبال آمده که اگر ۲۵ درصد از اعضای یک تیم به ویروس 

کرونا مبتلا شوند بازی های این تیم لغو می شوند.
روز شــنبه باشــگاه فولاد اعلام کرد که ۱۶ عضو این تیم به 
کرونا مبتلا شــده اند و درخواســت کرد که بــازی اش با 
نساجی در قائمشهر لغو شــود اما دوستان در سازمان لیگ 
و ایفمارک گفتند که باید از فولادی ها در آزمایشــگاه مورد 

تاییدشان تست بگیرند و بعد از آن تصمیم گیری کنند.
ســهیل مهدی در برنامه فوتبــال برتر صراحتــا گفت که 
آزمایش مجدد هم حــرف فولادی ها را ثابــت کرد. وقتی 
هراتیان در برنامه گفــت که برای ایفمارک ثابت شــد که 
فولادی ها درســت می گویند و این موضــوع را به کمیته 
مسابقات اعلام کرد، مجری از ســهیل مهدی پرسید: پس 
شــما اجازه دادید که بازی نکنند. مهــدی در جواب گفت: 
بحث اجازه نیست. ما نگفتیم که اجازه بازی نکردن را به آن 

ها دادیم یا ندادیم. 
آقای مهدی! چرا به آن ها نگفتید؟

اگر جایی به نام ســازمان لیگ و کمیته مســابقات وجود 
نداشت باز هم همین اتفاق می افتاد و فرقی نمی کرد. کاری 
که شــما کردید )بخوانید کاری که نکردید( را که هرکسی 
مرده و زنده هم می تواند بکند. گویا فقط به یک دســت کت 
و شلوار و شمرده شمرده حرف زدن و حفظ خونسردی نیاز 
اســت در حالی که می دانیم، داریم بی ســر و ته حرف می 
زنیم. آقای مهدی همین کار شــما را ما هم در خانه کردیم، 
یعنی نشســتیم و نگاه کردیم ببینیم چه می شود ولی فرق 
ما با شما این است که شــما برای آن حقوق می گیرید و ما از 

تعجب شاخ درمی آوریم.
جناب مهدی در بخش دیگری از سخنان گهربارش درباره 
چرایی حضور نساجی در زمین، وقتی که می دانستند فولاد 
در مسابقه حاضر نمی شــود هم گفت: ما که به آن ها )تیم 

نساجی( نگفتیم بروند. این خواسته خودشان بود.
بله! خواسته خودشــان بود. اصلا چون هوا خوب بود گفتند 
برویم دوری در ورزشــگاه بزنیم و آب و هوایی عوض کنیم! 
یعنی اگر کمیته مســابقات به نســاجی اعلام می کرد که 
بازی برگزار نمی شــود اعضای نســاجی باز هم به ورزشگاه 
شــهید وطنی می رفتند. باز هم عوامل برگزاری مسابقه و 
اعضای تیم نساجی ریســک حضور در کنار هم را - آن هم 
در شــرایطی که کرونا روز به روز افزایش پیــدا می کند - 
می پذیرفتند؟آقای مهدی شما نخواستید تصمیم گیری بر 
عهده شما باشد. شــما منفعلانه عمل کردید. اگر شهامت 
تصمیم گیــری آن هم در چنین مورد مشــخصی را ندارید 
چرا شــغل دیگری را انتخاب نمی کنیــد؟در ادامه، رییس 
کمیته مســابقات که چندین بار توانایی اش را برای گفتن 
دیالوگهای طنز بدون خندیدن به رخ کشید گفت: فولادیها 
صورت جلســه مســابقه را شــب قبل از بازی امضا کردند. 
همچنین ما شــنیدیم که نصف بازیکنان فولاد به شهرشان 
برگشــتند. به خاطر همین احتمال می دادیم که هر لحظه 

ممکن است فولادی ها شب مسابقه وارد ورزشگاه شوند.

سرپرســت تیم فوتبال اســتقلال گفــت: اگر 
مدیرعامل فولاد شــنیده که بازیکنان ما در اهواز 
فلافل خورده اند مــا هم شــنیده ایم که به یک 
بازیکن تیمشــان گفته اند اگر مقابل اســتقلال 

بازی نکنی قراردادت را کم می کنیم.
سعید رمضانی  در خصوص اظهارات سعید آذری 
مبنی بر اینکه بازیکنان استقلال شب قبل از بازی 
با فولاد در یکی از کثیف ترین فلافل فروشی های 
شــهر اهواز ســاندویچ خورده اند اظهار داشت: 
من از آقای آذری توقع نداشــتم وارد این مسائل 
بچه گاه شــود. اصلا چنین اتفاقــی رخ نداده این 
صحبت کذب محض است. اگر به شنیدن باشد، 

ما هم خیلی اطلاعات داریم که شنیده ایم. 

 ما خیلی مسائل از فولادی ها شنیده ایم
وی افزود: با اینگونه صحبت هــا فقط فوتبال زیر 
سؤال می رود. ما هم شــنیده ایم که قبل از بازی 
فولاد با اســتقلال کدام یک از بازیکنان تیم آنها 
مریض بوده  چگونه او را مجبــور کردند که بازی 
کند. حتی گفته اند اگــر بازیکنی قراردادت را کم 
می کنیم. ما هم شــنیده ام که بازیکن به منزلش 
برگشــته و خیلی اطلاعات دیگر داریم. اینگونه 
صحبت کردن و شنیده های ما قدیمی شده و من 
از دوستان خواهش می کنم وارد اینگونه بازی ها 

نشوند و با افکار عمومی بازی نکنند. 

  صحبت  از فلافل خوردن بازیکنان
 ما در اهواز فرافکنی است

سرپرست تیم استقلال تصریح کرد: شب بازی با 
فولاد یک بسته برای سیاوش یزدانی آورده بودند 
که من اجازه ندادم حتــی او مقابل در هتل حاضر 
شود. از نگهبان هتل خواستم که بسته را تحویل 
بگیرد و حتی هوادارانی که قصد داشتند عکس و 
امضا بگیرند، اجازه ورود به هتــل را پیدا نکردند 
آن وقت دوستان مدعی می شــود بازیکن تیم ما 
فلافل خورده اســت.اینگونه صحبت ها فرافکنی 
اســت و همانگونه که گفتم ما هم خیلی چیزها 

شنیده ام اما قرار نیست مثل بقیه رفتار کنیم. 

 عکس قائدی در هتل و مربوط به 8 ماه 
پیش است

رمضانــی در خصوص شــایعاتی کــه پیرامون 

برگزاری یک میهمانــی ۵۰ نفره در منزل مهدی 
قائدی مطرح شده است عنوان کرد: این حرف هم 
دروغ محض اســت و این مباحث برای منحرف 
کــردن ذهــن علاقمندان بــه فوتبــال مطرح 
می شــود. آقایان یک عکس از قائدی در شــب 
تولدش رو کردند که مربوط به ۸ ماه  پیش است و 
در هتل گرفته شــده آن هم در شرایطی که کادر 
فنی پیشــین اســتقلال در آن حضور دارند. این 

مباحث فقط جنبه بازی با افکار عمومی را دارد. 

 مجیدی چگونه تیمش را با 1۵ نفر
 تمرین بدهد؟

وی با اشــاره به صحبت هایی که شب گذشته در 
برنامه فوتبال برتر انجام داد یادآور شــد: صحبت 
ما این اســت که قوانین را اصلاح کنند. استقلال 
نماینده ایران در لیگ قهرمانان آســیا اســت و 
نیمــی از بازیکنان تیم قرنطینه شــده اند. نیمی 
دیگر هم هر روز به مــن زنگ می زنند که حالمان 
خوب نیســت و به همین دلیل تصمیم گرفتیم 
روز چهارشــنبه )فردا( از آنها تست مجدد کرونا 
بگیریم. وقتی فوتبال یک بازی گروهی اســت، 
چگونه ســرمربی تیم اســتقلال با ۱۵ نفر برنامه 
تاکتیکــی را تمرین کند؟ مگر می شــود چنین 

کاری را انجام داد؟
وی خاطرنشــان کــرد: مجمــوع بازیکنــان تیم 
اســتقلال ۲۵ نفر اســت کــه ۱۰ نفــر از آنها در 

تمرینات حضور ندارند. شــما بگوئید سرمربی چه 
کار تاکتیکــی انجام دهد؟ تیم ما ۲۴ شــهریورماه 
باید آماده مسابقات آســیایی شود و از آن طرف هم 
مسابقات جام حذفی داریم و لیگ را هم اجبار پیش 

پای ما گذاشته اند. حال چه کار باید انجام دهیم؟ 

حساسیت باید برای بازیکنانی باشد که 
کرونا نگرفته اند

وی در پاسخ به این ســؤال که تکلیف تست هایی 
که شب گذشته برای راســتی آزمایی از بازیکنان 
این تیم گرفت چه می شــود، گفت: قرار اســت 
جواب تســت ها را امروز بدهند، ولــی با توجه به 
اظهارات خانم هراتیان، اگر قرار است حساسیتی 
به خرج داده شــود این تســت ها بایــد در مورد 
آنهایی که جوابشــان منفی بوده حساســیتش 
بیشــتر باشــد. بازیکنی که کرونا دارد قرنطینه 
اســت، اما بازیکنی که تســت او منفی شده چه 

تضمینی وجود دارد که کرونا نگیرد. 

بازیکنان استقلال می ترسند تمرین کنند
وی یادآور شد: روز گذشته می خواستیم تمرینات 
را شروع کنیم ولی کادر پزشکی تیم اعلام کرد باید 
دوره تســت ها بگذرد تا ببینیم در آزمایش جدید 
وضعیت جســمانی بازیکنان چگونه است. انصافا 
همه بازیکنان استقلال می ترسند تمرین کنند، اما 

آن سو خیلی راحت آقایان می گویند بازی کنید.

پیشکسوت باشگاه پرســپولیس گفت: با وجود 
کرونا باید بــه زندگی ادامه داد و معقول نیســت 
بازی ها لغو شود چرا که ممکن است این ویروس 

تا چند سال هم طول بکشد.
محمد پنجعلــی درباره لیگ برتــر فوتبال ایران 
در دو هفته ای که گذشــت اظهار کرد: برگزاری 
لیگ تحت تاثیر کرونا قــرار گرفته و بدون وجود 
تماشــاگر، گرمای خاص خود را از دســت داده 
است و بازی ها بدون تماشاگر لطفی ندارد. با این 
وجود برای شروع شاهد این هستیم که برگزاری 

بازی ها شــور و نشــاط را به خانه ها آورده است. 
بعضی تیم ها مثل پرسپولیس هم عملکرد خیلی 

خوبی از خود به نمایش گذاشته اند.
او ادامه داد: آمادگی بازیکنان پرســپولیس هم 
بســیار خوب بود. مثلا در نیمــه دوم بازی آخر 
پرسپولیسی ها سرعت بازی خیلی مناسب بود و 
دیدار زیبایی دیدیم. به هر حال با وجود کرونا باید 
به زندگی ادامه داد و معقول نیســت بازی ها لغو 
شوند چرا که ممکن اســت ماجرای کرونا تا چند 
سال هم طول بکشد. خودمان باید رعایت کنیم و 

با این برنامه کنار بیاییم، حتی همه وسایل نقلیه 
هم در حال کار هســتند و می بینیــم که مردم 

مجبورند کار کنند.
پیشکسوت باشگاه پرســپولیس با بیان این که به 
هر حال دستوراتی که صادر می شــود باید اجرا 
شــود، عنوان کرد: ماجرای کرونا اجتناب ناپذیر 
است و عدم اجرای آن با سیاست گذاری که شده 
است مغایرت دارد. خیلی از کشورها آزاد هستند 
و فقط باید رعایت کنیم تا بتوانیم زندگی خود را 

پیش ببریم.

پنجعلی:  لغو بازی ها معقول نیست

سعید رمضانی:میز خبر

آذری نباید وارد بازی های بچه گانه می شد

باشگاه پرسپولیس با محکومیت 
ســنگین جدید دیگری از سوی 
فیفا بــه دنبال شــکایت گابریل 

کالدرون روبرو شد.
کمیته انضباطــی فیفا رأی اولیه 
خــود را در خصوص شــکایت 
گابریل کالدرون و دستیاران وی 
بابت حضور شــش ماهه در نیم 

فصل اول رقابت هــای لیگ برتر 
فصل جاری اعلام کرد.

طبــق ایــن حکــم باشــگاه 
پرســپولیس موظف به پرداخت 
تمام پول درخواســتی سرمربی 
آرژانتینــی پیشــین خــود به 
مبلغ ۵۷۶ هزار دلار که شــامل 
باقیمانده قــرارداد فصل جاری 

و پاداش های او بابــت برد در هر 
بازی و پاداش ویژه مربوط به برد 
در دربی رفت فصل جاری مقابل 

استقلال تهران است، شد.
همچنین این باشگاه موظف شد 
به ترتیب مبلغ ۸۷ هــزار دلار و 
۷۳ هزار دلار بابت شــکایت های 
جداگانــه خواکین و والنســیا 

پرداخت کند.
باشــگاه پرســپولیس تنها یک 
ماه فرصت پرداخت یــا ارائه در 
خواســت گردش کامــل رأی 
)گراند( را دارد در غیر اینصورت 
رأی صادره، نهایی و برای اجرای 
آن محکومیت هــای جدیدی در 

نظر گرفته می شود.

جزئیات محکومیت جدید پرسپولیس از سوی فیفا
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منصور ضابطیان:
تلویزیون باید فضای مجازی را 

هدایت کند نه برعکس
منصور ضابطیان مجری برنامه های تلویزیونی درباره تأثیر 
گرفتن تلویزیون از اینســتاگرام در اســتفاده از چهره های 
مجازی و برنامه ســازی بیان کرد که تلویزیون باید فضای 

مجازی را هدایت کند نه برعکس.
منصور ضابطیان که ایــن روزها بیشــتر در رادیو فعالیت 
دارد درباره اینکه چرا کمتــر مجریان حرفه ای تلویزیون در 
برنامه ها اجرا می کنند بیان کرد: ما در صداوسیما مجریانی 
داشــته ایم که بهترین برنامه ها را ســاخته اند و من از آن ها 
کار را یاد گرفته ام و متأســفانه امروز هیچیک در تلویزیون 

نیستند.
وی درباره خلأ حضور این افراد اضافــه کرد: وقتی این افراد 
نیستند یا همکارانم در حاشیه هستند، یعنی یک جای کار 
ایراد دارد؛ یا دایره دوســتان تنگ شــده که کسی در آنجا 
نمی شود یا شرایط کار مهیا نیست و این زنگ خطری است 

که خیلی وقت است به صدا درآمده است.
مجری برنامه های »رادیــو هفت« و »صد بــرگ« درباره 
اینکه چرا تلویزیون بیشتر به ســمت برنامه هایی با رویکرد 
بهره گیــری از اینســتاگرام و یا چهره های مجــازی رفته 
است، گفت: وقتی با ســابقه ها در رسانه نباشــند یعنی یا 
تلویزیون آن ها را تحمل نمی کند یا آن ها تلویزیون را تحمل 
نمی کنند و این به معنای از دست رفتن سرمایه های کشور 
است. ضمن اینکه این رسانه است که باید فضای مجازی را 
هدایت کند نه اینکه برعکس باشــد و فضای مجازی روی 
این رســانه تأثیر بگذارد.وی در پایان درباره برنامه هایی که 
با هدف پخش از فضای مجازی ساخته می شوند، گفت: این 
حرفه ای نیست که ما با این هدف برنامه بسازیم که دو دقیقه 

از کارمان در فضای مجازی ترند باشد!

ضابطیان در پایــان گفت: ما شــعاری به عنــوان رویکرد 
اصلی تلویزیون داریم که بــه آن احترام می گذاریم و همان 
ســخن امام خمینی )ره( اســت که تلویزیون را دانشــگاه 
می دانستند. اگر تلویزیون مغلوب فضای مجازی شود دیگر 

نمی تواند به بعد آموزشی و دانشگاهی اش عمل کند.

زینت رضا:
صنوف سینمایی چرا باید در وزارت 

کار ثبت شوند؟
رییس انجمن منشــیان صحنه بیان کرد زمانی که وزارت 
کار از صنوف ســینمایی حمایت نمی کند چــرا باید ثبت 

وزارت کار شویم.
زینت رضا رییس انجمن منشــیان صحنــه درباره آخرین 
وضعیت این انجمن گفت: بــرای ثبت صنف خود در وزارت 
کار قرار بود اواخر اسفند ماه سال ۹۸ مجمع عمومی صنف 

برگزار و شرایط برای ثبت در وزارت کار فراهم شود.
وی با اشاره به اینکه قرار بود این مجمع در تاریخ ۱۲ اسفند 
۹۸ برگزار شود، بیان کرد: متاسفانه به دلیل شیوع بیماری 
کرونا برگــزاری مجمع عمومی بــه تعویق افتــاد و هنوز 

مشخص نیست چه زمانی مجمع برگزار شود.
رییس انجمن منشــیان صحنه ادامه داد: تمام کارها برای 
ثبت صنف در وزارت کار انجام شــده است. انتخابات هیات 

مدیره صنف نیز بعد از ثبت در وزارت کار برگزار می شود.
رضا در پایان گفــت: هرچند همــه کارها بــرای ثبت در 
وزارت کار انجام داده ایــم، اما نمی دانم بر چه اساســی ما 
باید ثبت وزارت کار شــویم، آن هم ثبــت وزارتخانه ای که 
هیچ پشتیبانی از صنوف ســینمایی نمی کند و حتی برای 

پرداخت بیمه بیکاری نیز هیچ اقدامی نمی کند.

میز خبر حبیب خزایی فر مطرح کرد

سنت شکنی در »ماجرای نیمروز«
آهنگساز »ماجرای نیمروز۲؛ ردخون« همزمان 
با انتشار آلبوم موسیقی این فیلم، از ایجاد فضای 
مدرن و سنت شــکنی در ســاخت موسیقی این 
اثر ســینمایی برخلاف ملودی های مرســوم در 

فیلم های دهه ۵۰ و ۶۰ سخن گفت.
حبیــب خزایی فر آهنگســاز فیلم ســینمایی 
»ماجرای نیمروز« که آلبوم موســیقی متن آن 
طی روزهای اخیر توســط مرکز موسیقی حوزه 
هنری در دســترس مخاطبان قرار گرفته،  گفت: 
من در تم موســیقی ماجرای نیمــروز برخلاف 
علاقه شــنیداری خودم نســبت به نســل های 
گذشته، کمی سنت شکنی کردم و فضای مدرنی 
را با ایجاد آکوردها و نت هــای عَرَضی، برخلاف 
موسیقی دهه ۵۰ و ۶۰ ایجاد کردم. ما در ساخت 
موســیقی متن این فیلم برخلاف اکثر موسیقی 
فیلم های ژانر دفاع مقدس که با محوریت داستان 
با ملودی پیش می رود، بیشتر به دنبال ایجاد یک 

فضاسازی مناسب بودیم تا یک تم موسیقیایی.
وی افزود: ایجاد آکوردهــای خاص و غیرمعمول 
در این موســیقی، باعث شکل گیری فضای شک 
و تردید و ماجراجویانه مرمــوز در فیلم و انتقال 
این حس به مخاطب شده بود. این در حالی است 
که در »ماجرای نیمروز« موســیقی ارکســترال 
کمتری را در بخش زهی می شــنویم و محوریت 
جســت وجو، تردید و قصه فیلم با سازهای فلوت 
و پیانو پیش می رود. در موسیقی فیلم »ماجرای 
نیمروز ۲« یا همــان »ردخون«، تصمیم بر حفظ 
تم اصلی »ماجرای نیمــروز ۱« بود؛ ولی به دلیل 
اینکه در داستان فیلم، فضا اکشن تر و صحنه های 
جنگی بیشتر می شد؛ ما در این مجال از ارکستر 
زهی بیشتر و ساز هورن برای تداعی سکانس های 
جنگی و ســازهای کوبه ای برای بیان حماســی 
بودن فضای کار استفاده کردیم در حالی که ساز 
پیانو فقــط نقش نزدیک کردن تم موســیقی به 
فضای اصلی ماجرای نیمروز یک را داشت. به هر 
ترتیب ما در موسیقی ماجرای نیمروز از سکشن 
ارکســتر کامل ســازهای زهی و تک نوازی ها به 
صورت ضبط زنده از سازها اســتفاده کردیم و به 
جز چند مورد، فقط سکشــن کوبه ای و پیانو را به 

صورت الکترونیک ضبط کردیم.
این آهنگساز شــناخته شــده حوزه سینما که 
هم اینک به عنوان آهنگساز ســریال تلویزیونی 
»شــاهرگ« نیز حضور دارد، درباره شکل گیری 
فضای موســیقایی فیلــم »ماجــرای نیمروز« 
محمد حســین مهدویان هم گفت: شکل گیری 
فضای موسیقی ماجرای نیمروز به سابقه کاری و 
علاقه شخصی من به موسیقی جنگی در مؤسسه 

روایت فتــح و موســیقی فیلم های کــه در آن 
دوران می ســاختم بر می گردد. من بر این باورم 
علاقه شــخصی من از موســیقی دهه ۵۰ و ۶۰ و 
آهنگســازان نسل طلایی موســیقی فیلم ایران 
در آن دوران به کار کردن من در ژانر موســیقی 
فیلم های جنگی و قــرار گرفتــن در فضای آن 
دوران بسیار کمک می کند. از دیگر ویژگی های 
موســیقی نوشــتن برای ژانر دفــاع مقدس نیز 
می توان به سابقه موســیقایی همان نسل طلایی 
که برای ما به عنوان ســندی در تاریخ موسیقی 
ایران مانده، اشــاره کرد که اصولاً موسیقی های 
ارکسترال کامل در سکشــن زهی و بادی برنجی 
استفاده می شد و شــاهد استفاده به جا و درستی 

از موسیقی ارکسترال بودیم.
وی تاکیــد کرد: مــن در تم موســیقی ماجرای 
نیمروز برخلاف علاقه شــنیداری خودم نسبت 
به نسل های گذشــته، کمی سنت شکنی کردم 
و فضای مدرنــی را با ایجاد آکوردهــا و نت های 
عَرَضی، برخلاف موســیقی دهه ۵۰ و ۶۰ ایجاد 
کردم کــه اختــلاف آن در موســیقی ماجرای 
نیمروز ۱ بسیار فاحش تر است و تم آن شیطنت 
ماجراجویانه ای دارد و حتی در آن جا ســاز گیتار 
را در بخش های کوتاهــی در نظر گرفتم که نقش 
عشق را بیشــتر نمایان می کند، ولی در موسیقی 
ماجرای نیم روز ردخون با اســتفاده از تم مدرن 
و جدید از فضای ارکستراسیون فیلم های جنگی 

آن دهه استفاده کردم.
خزایی فر در بخش دیگــری از صحبت های خود 
با اشاره به انتشار آلبوم آهنگسازان حوزه سینما 
بیان کرد: معتقدم با انتشــار آلبوم موسیقی متن 
آثار سینمایی مخاطب موسیقی در قالب آلبومی 

خارج از چهارچوب نســخه سینمایی روی فیلم، 
فرصت بیشتری را برای شــنیدن اثر پیدا خواهد 
کرد و اگر موسیقی مناســبی برای سکانس های 
فیلم ساخته شده باشــد و بر روی تصاویر نشسته 
باشد، شنیدن بدون تصویر آن هم می تواند ذهن 
مخاطب را درگیر فضای فیلم ســازد و ثبت آن به 

عنوان یک اثر هنری موسیقیایی ارزشمند است.
خزایی فر در پایان گفت: در تمام موســیقی هایی 
که در سینمای ایران ســاخته ام با اینکه سفارش 
کار بوده انــد اما از دیــد من اصلًا بــه عنوان یک 
کار یا درآمد نبوده و اکثر آن هــا را با تمام علاقه و 
وجودم کار کرده ام و وقتی جــدای از فضای فیلم 
دوباره آن را می شــنوم مجدداً در ذهنم برای آن 
هزاران تصویر دیگر می سازم. این برای من بسیار 
خوش آیند است که وقتی آلبوم موسیقی منتشر 
می شــود واکنش مخاطبان را بر روی اثری که با 
تمام وجودم برای آن تصویر نوشته ام ببینم و تأثیر 
آن را خارج از چهارچوب فیلم احساس کنم و فکر 
می کنم نسبت استقبال مخاطبان می تواند بسیار 
جالب باشد، همانطور که زمانی که موسیقی فیلم 
»ایستاده در غبار« منتشر شــد تجربه ای مشابه 
را داشــتم که دیدم چقدر این قطعــات همه جا 
پخش شده است و در بسترهای دیگری هم از آن 
اســتفاده می کنند و به نظرم این نشانه موفقیت 
یک موســیقی اســت که خارج از فیلــم هم کار 
می کند و مخاطب خودش را پیدا می کند و انرژی 

من برای خلق آن را به نتیجه نشانده است.
خزایی فــر در پایــان گفــت: امیــدوارم آلبوم 
موســیقی ماجرای نیمروز ۱ و ردخون هم بتواند 
راه خود را هم چون آثار دیگر پیدا کند و به گوش 

مخاطبان موسیقی شنیده شود.

حبیــب ایل بیگــی قائم مقام و 
سرپرســت معاونــت فرهنگی، 
پژوهشی بنیاد سینمایی فارابی 
عنوان کرد که تهیه کنندگان ۲۵ 
کتاب برای اقتباس ســینمایی 

معرفی کردند.
حبیــب ایل بیگــی قائم مقام و 
سرپرســت معاونــت فرهنگی، 
پژوهشــی بنیــاد ســینمایی 
فارابی دربــاره آخرین وضعیت 
اجرای طرح حمایت از سینمای 
اقتباســی اظهار کرد: بــا پایان 
مهلــت شــرکت در فراخــوان 
»طرح حمایت بنیاد ســینمایی 
فارابی از ســینمای اقتباسی«، 
پیشــنهادهای  ارزیابــی  کار 
رسیده از هفته گذشته آغاز شده 

اســت. در این مدت ۲۵ کتاب از 
ســوی تهیه کنندگان سینمای 
ایــران برای اقتباس ســینمایی 
معرفی شــد.وی گفــت: البته 
تعداد درخواســت های رسیده 
برای شــرکت در طرح حمایت از 
سینمای اقتباســی بالاتر از این 
بود اما به واســطه اینکه با وجود 
تأکیــد در فراخــوان و یادآوری 
موکد در این زمینه در گفتگوها 
و اخبــار مختلف که پیشــنهاد 
کتاب باید از سوی تهیه کنندگان 
باشد، متاسفانه این درخواست ها 
یــا  کارگردان هــا  ســوی  از 
فیلم نامه نویس ها به بنیاد فارابی 
رســید که مشــمول این طرح 
نمی شــود و طبعاً مورد بررسی 

قرار نخواهد گرفت.
ایل بیگی عنــوان کــرد: از ابتدا 
تصمیم بنیاد فارابــی بر این بود 
که »طرح حمایت از ســینمای 
اقتباســی«، معطوف بــه تولید 
باشــد و به همین دلیــل بر ارائه 
کتاب توسط تهیه کننده ها تأکید 
کرده بودیم.قائم مقام و سرپرست 
معاونت فرهنگی، پژوهشی بنیاد 
ســینمایی فارابی در پایان بیان 
کرد: پس از بررسی درخواست ها 
و مطالعه کتاب های ارائه شــده 
از ســوی تهیه کننــدگان، بــر 
اســاس ظرفیت آثار، اسامی آثار 
برگزیده این طرح که قرار اســت 
وارد مرحله تولید شــوند، اعلام 

خواهد شد.

در پی اعلام سیاســت های کلان 
و راهبردی ســازمان سینمایی، 
اسفند ماه سال گذشــته، بنیاد 
ســینمایی فارابی در قالب یک 
فراخوان اعلام کرد تصمیم دارد 
تا آثــار برگزیــده در گونه های 
مختلف ادبیات داســتانیِ پس از 
انقلاب را بر اساس جذابیت های 
داســتانی، اولویت های فرهنگی 
و قابلیت های ســینمایی، برای 
تولیــد فیلــم حمایــت کنــد. 
برگزیــده شــدن کتاب هــای 
پیشــنهادی در جشــنواره های 
ادبــی و پرتیــراژ بــودن آنها از 
ملاک هــای اصلی انتخــاب از 
ســوی بنیاد ســینمایی فارابی 

خواهد بود.

تهیه کنندگان ۲۵ کتاب را برای اقتباس سینمایی پیشنهاد کرده اند



معاون اول رئیس جمهور گفت: صادرات غیرنفتی 
اولویت اصلی کشور برای تامین ارز و افزایش تولید 
و اشتغال زایی اســت و نباید اجازه دهیم موقعیت 

استثنایی ترانزیتی ایران از دست برود.
 اســحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور در 
نشست ســتاد هماهنگی روابط اقتصادی خارجی 
کــه در وزارت امور خارجــه برگزار شــد با تبیین 
شرایط اقتصادی کشــور، اظهار داشت: برای عبور 
از شرایط دشــوار و خطیر کنونی باید بر رفع موانع 
تولید و حل مشــکلات اقتصادی و معیشتی مردم 

متمرکز شویم.
وی با اشاره به اینکه امروز توســعه اقتصادی همه 
کشــورها به صورت ملموس با سیاست خارجی و 
دیپلماســی اقتصادی گره خورده اســت، گفت: 
برای توســعه و جذب ســرمایه گذاری و نیز سرپا 
نگه داشــتن واحدهای تولیدی کــه محصولات 
خود را به کشورهای دیگر صادر می کنند، نیازمند 
دیپلماســی اقتصادی فعال هســتیم. باید در این 
مقطــع اولویت های ارتباطــی خود را بــه ویژه با 
کشورهای همسایه که پیوندهای سیاسی، امنیتی 

و اقتصادی داریم، تقویت کنیم.
معاون اول رئیس جمهور افزود: ۸۰ درصد صادرات 
ایران به کشــورهای همســایه و چند کشور بزرگ 
انجام می شــود و در جلســاتی که با حضور اعضای 
ستاد برگزار شــد تصمیم گرفتیم به منظور افزایش 
صادرات، بســته حمایتی صادرات را تدوین و ابلاغ 
کنیم تا نشان دهیم که در سال ۹۹ چه حمایت هایی 
در این حوزه انجام خواهیم داد.جهانگیری با اشــاره 
به هدف گــذاری وزارت صنعت، معــدن و تجارت 
برای صادرات ۴۱ میلیارد دلاری در ســال ۱۳۹۹ 
گفت: این رقم عدد بزرگی اســت که باید همه برای 
رســیدن به این هدف تلاش کنیم. قطعاً دستیابی 
به این رقم نشــان می دهد که کشور از ظرفیت لازم 

برای انجام کارهای بزرگ برخوردار است.
وی عنوان کرد: مــا برای حل مســائل مردم و رفع 
نیازهای کشور و بنگاه های تولیدی به این میزان ارز 
نیاز داریم و باید همه مســئولان تمام تلاش خود را 
در این زمینه به کار گیرند.معاون اول رئیس جمهور 
با تاکید بر ارائه تســهیلات لازم در مرزها و فعالیت 
شبانه روزی گمرکات و پایانه های مرزی، گفت: اگر 
بتوانیم میزان صادرات امسال را از صادرات در سال 
گذشته بالاتر ببریم موفقیت بزرگی است. علاوه بر 
همســایگان روابط اقتصادی ما با کشورهای چین، 
هند و روسیه تعیین کننده اســت. ما روابط مهم و 

راهبردی با این کشورها داریم.
جهانگیری با بیان اینکه چین دومین اقتصاد بزرگ 
دنیا اســت، گفت: باید با شــهامت از توسعه روابط 
راهبردی کشــورمان با پکن دفاع کنیــم و وزارت 
خارجه می تواند در حوزه هــای مختلف از انرژی تا 
فناوری روی این تفاهم نامه کار کند.وی ادامه داد: 
هند هم کشور بزرگی اســت و باید با دقت بیشتری 
بر مناســبات اقتصادی با این کشــور متمرکز شد. 
وزارت امور خارجه باید برای توسعه روابط اقتصادی 
با کشورهای هدف برنامه ریزی ویژه ای انجام دهد و 
اگر لازم باشد برای تقویت کادر نمایندگی ایران در 

این کشورها تصمیمات جدی بگیرد.
معاون اول رئیس جمهور با اشــاره بــه آثار مثبت 
اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی در تاب آوری 
کشور مقابل تحریم ها نظیر رفع نیازهای کشور به 
فرآورده های نفتی و کالاهای اساســی نظیر بنزین 
و گندم، گفت: خوشبختانه اجرای این سیاست ها 

موجب شد تا نیازهای کشــور در این گلوگاه ها که 
مورد هدف دشمن بود مرتفع شده و ما امروز صادر 

کننده برخی از این محصولات هستیم.
جهانگیری با اشــاره بــه رویکرد مردمــی بودن، 
اقتصاد مقاومتی، گفت: باید اقتصاد کشور به مردم 
سپرده شود و مردم میدان دار اقتصاد باشند. باید با 
شــهامت از بخش خصوصی که سالم کار می کند و 
سربازان خط مقدم جنگ اقتصادی هستند، دفاع 

و حمایت کنیم.
وی ضمن تاکید بر رویکرد دانــش بنیانی، عدالت 
محوری و درون زایی اقتصاد مقاومتی برای تقویت 
قدرت اقتصادی کشــور، گفت: یکی از اصلی ترین 
رویکردهــای سیاســت های اقتصــاد مقاومتی، 
برون گرایی اســت. به همین دلیل باید دیپلماسی 
اقتصادی تقویت شود و وزارت امور خارجه در این 
خصوص نقش محوری بر عهــده دارد.معاون اول 
رئیس جمهور با اشــاره به ظرفیت های گســترده 
کشــورمان در بخش های مختلــف، گفت: علاوه 
بر اقتدار نظامــی که باعث بازدارندگی دشــمنان 
شده اســت، اگر از ظرفیت های دیگر کشور نظیر 
ترانزیت نیز به خوبی اســتفاده کنیم نقش مؤثری 

در بازدارندگی اقدامات دشمنان خواهد داشت.
جهانگیری بــا تاکید بر ضــرورت تقویت موقعیت 
ترانزیتی کشور، خاطر نشــان کرد: قرار بود ایران 
مرکز ترانزیــت کالا در منطقه باشــد. نباید اجازه 
دهیم موقعیت اســتثنایی و ویــژه ترانزیتی ایران 
از طریــق ایجاد راه های فرعــی و غیراقتصادی که 
با هدف حذف ایران از مســیر کریدورهای شمال-

جنوب و شرق و غرب از دست برود.
وی ترانزیت را یکی از منابع درآمدهای ارزی برای 
کشــور برشــمرد و بر ضرورت تلاش برای تقویت 
بخش ترانزیت کشــور تاکید کــرد و گفت: باید در 
اســتان های مرزی با تقویت زیرســاخت ها و رفع 
مشــکلات موجود به تقویت ترانزیــت و افزایش 

مراودات خارجی کمک کنیم.
معاون اول رئیس جمهور بــر اهمیت بازارچه های 
مرزی و حل مشــکلات مرزها در توسعه صادرات 
کشور تاکید کرد و افزود: مسئولین ستاد هماهنگی 
روابــط اقتصادی خارجــی از مرزهای کشــور به 
خصوص مرزهــای پراهمیت بازدیــد و برای حل 

موانع و مسائل این مرزها چاره اندیشی کنند.
جهانگیری بــا تاکید بــر اینکه مدیــران باید در 
میدان حضور داشته باشــند، گفت: مدیری که در 
میدان حضور نداشته باشــد و در اتخاذ تصمیمات 
به گزارش هــا اکتفا کند، ممکن اســت در تصمیم 
گیری ها دچار خطا شــود.وی همچنین با اشاره به 
حساسیت های موجود نسبت به مسائل بهداشتی 
در مرزها، اظهار داشت: باید برای رفع دغدغه های 
داخلی و نیز دغدغه های کشــورهای همســایه، 
پروتکل های بهداشتی را در مرزها رعایت کنیم چرا 
که بسته شدن مرزها اگرچه در ظاهر اتفاقی ساده 
است اما برای کشور بسیار پرهزینه بوده و تأثیرات 

منفی در تجارت خارجی به همراه خواهد داشت.

www.rooyeshemellat.ir

چهارشنبه18 تیر 1399  شماره 1812

صفحه آخر

تنور داغ کوره های آجرپزی در تابستان
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معاون اول رئیس جمهور :

بانک مســکن با تامین اعتبار ســاخت مدرســه در 
مناطق محروم، »فعل ســاختن« را به معنای واقعی 

صرف کرده است. 
 به گــزارش خبرنگار اســتانی پایــگاه خبری بانک 
مسکن-هیبنا، جلسه ای با حضور مسوولین آموزش 
و پرورش ، مســوولین سازمان نوســازی مدارس و 
مدیریت و کارشناســان بانک مسکن استان مرکزی 
در دفتر مدیر آموزش و پرورش اســتان تشکیل شد 
و سند توافقنامه ساخت پروژه دبیرستان سه کلاسه 
مقطع متوســطه اول با زیر بنــای ۴۱۳ متر مربع در 
روســتای لوزدر علیا در بخش ســربند شهرســتان 

شازند، به امضا رسید.
شــهریار فولادوند مدیرکل آموزش و پرورش استان 
مرکزی مدرسه ســازی را اقدامی فرهنگی و شایسته 
دانست و گفت: ســازمان هایی که به این اقدام دامن 
می زنند رشــد، توسعه و ســازندگی میهن اسلامی 
را در اهداف خــود گنجانده اند. مدیــرکل آموزش 
و پرورش استان مرکزی در این جلســه با استناد به 
آیه ۴۶ ســوره مبارکه کهف، اظهار داشت: آنچه نزد 
خداوند بهتر و نیک تر اســت، عمل صالحی است که 
انجام می پذیــرد و اثر آن تا قیامــت باقی و جاویدان 

است.
وی افــزود: بانک مســکن، داوطلبانه پــا در عرصه 
فعالیت های اجتماعی و فرهنگی گذارده و از ســال 
های گذشــته در چندین استان کشــور و امسال در 
استان مرکزی تامین مالی ساخت مدارس را با هدف 
کمک به رشــد و اعتلای آموزش در مناطق محروم 

آغاز کرده است. 
فولادوند افزود: این اقدام بانــک، برگ زرین دیگری 
در دفتر قطور خدمات بانک مسکن به مردم به شمار 
می آید و بانک مفتخر اســت به دنبــال تامین مالی 
مسکن اقشار مردم در مناطق مختلف شهر و روستا، 
ســربلندی در طرح عظیم مسکن مهر و مقاوم سازی 
مســکن روســتایی این بار در اقدامی خودجوش و 
خیرخواهانه، مدرسه سازان را حمایت مالی و دانش 
آموزان در مناطق محروم را حمایت آموزشــی کند و 

این خود نمونه بارز باقیات و صالحات است. 
وی تصریح کرد: پیشــتر بانک مســکن در اســتان، 
با اداره کل آموزش و پرورش تعامل خوبی داشــته و 
بســیاری معلمان در قالب تعاونی مســکن از بانک 
تسهیلات مناسب و ارزان قیمت دریافت داشته و هم 
اکنون صاحب خانه شده اند و امیدواریم زین پس نیز 

این رویه ادامه یابد.
فولادوند اظهار داشــت: مایلم در جلسات تخصصی 
کارشناســان مالی آموزش و پرورش و بانک مسکن، 
پیرامون تسهیلات مســکن فرهنگیان و رفع مشکل 
مســکن آنان ورود پیدا کنم و در این بین، از هر گونه 
نظر و پیشــنهاد حمایتی بانک دولتــی و تخصصی 

مسکن استقبال خواهیم کرد.
در این جلســه همچنین غفاری رییس هیات مدیره 
مجمع خیرین مدرســه ســاز و محمدی، مدیرکل 

نوسازی و تجهیز مدارس اســتان مرکزی با تمجید 
از اقدام فرهنگی و خیرخواهانه بانک مســکن، نظیر 
چنین اقداماتی را فتح بابی برای ســایر سازمان های 
خیّــر در جهت هزینه نمودن بودجــه های فرهنگی 
سازمان خود دانسته، اظهار داشت: ساخت و تجهیز 
مدارس به منزله ســاخت کانون های انسان سازی و 
پرورش اســتعدادها و تربیت مدیران فردای کشــور 
بوده، بسی شایسته است سازمان ها با حضوری سبز و 

پررنگ تر از گذشته در این امر مشارکت کنند.
احمد علی جعفری مدیر شــعب بانک مسکن استان 
مرکزی نیز در ادامه جلســه، با معرفی بانک مسکن 
به عنوان بانکی توســعه ای- تخصصــی و حامی بی 
چون و چرای اقشــار مختلف مردم در تامین مالی و 
رفع مشکل مســکن خانوارها به ویژه اقشار با دهک 
های متوســط جامعه و ارائه آماری از عملکرد بانک 
در سال گذشــته و امســال در بخش تجهیز منابع و 
تخصیص تسهیلات گفت: به جرات می توانم بگویم 
بانک مسکن از معدود بانک هایی است که استراتژی 
مشخص و هدف تعیین شده ای دارد و از بدو تاسیس 
تا کنون همواره در راستای همان هدف گام برداشته 
و هر سال ســعی دارد با اتخاذ سیاســت های بهینه 
اعتباری، شرایط اعطای تسهیلات را برای دهک های 
متوســط جامعه که اکثریت افراد جامعه را تشکیل 

می دهند سهولت بخشد.
جعفری افزود: آمار تسهیلات پرداختی بانک مسکن 
در اســتان، خود مبین این واقعیت اســت که بانک 
مســکن با بیشــترین میزان وام پرداختی در شبکه 
بانکی استان، سعی داشته، بخش مسکن و ساختمان 
اســتان را تا حد امکان حمایت و تامیــن مالی کند و 
در این بین، در اکثر ســالها حتی از اعتبار مازاد سایر 

استان های کشور نیز استفاده کرده است. 
وی اظهار داشــت: بانک در ادامــه و در تجهیز منابع 
مالی خود در جهت ارائه خدمات بیشتر به مشتریان 
خــود، دو عامل جذب منابع و وصــول مطالبات را به 
جد دنبال می کند و انتظــار دارد تحت حمایت همه 
جانبه دولت، ســازمان هــا و نهادها و شــرکت های 
دولتی و خصوصی، خصوصا آنها که برای کارکنانشان 
متقاضی تسهیلات مسکن بوده و یا می باشند فرآیند 
تجهیز منابع و بازگشــت مطالبات بانک از تسهیلات 

گیرندگان، بهتر از گذشته صورت پذیرد. 
جعفری از مدیر کل نوسازی مدارس استان خواست 
در ادامه و در جهت تعامل با بانک، نســبت به معرفی 
پیمانکاران خود به بانک جهت افتتاح حساب جاری، 
اخذ ضمانتنامه و غیره اقدام کنــد. وی همچنین به 
مدیر کل آموزش و پرورش اســتان پیشنهاد داد، از 
خدمــات متنوع بانک مســکن بــرای کادر معلمان 
و مربیان آموزشــی اســتفاده کــرده و مجوز حضور 
کارشناسان بانک در جلســات انجمن اولیا و مربیان 
مدارس به جهت تبیین خدمــات و محصولات بانک 
خصوصا آموزش ســپرده گذاری تا اخذ تســهیلات 

مسکن جوانان برای دانش آموزان را صادر نمایند.
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